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سرمایه گذاری
چالش بزرگ  
کشاورزی استان

■ با مسوولیت سردبیر

دربخش   سرمایه گذاری  بودن  ناکافی      
کشاورزی به دلیل عدم امنیت سرمایه گذاران 
و نامناسب بودن زیربناهای توسعه در گلستان 
از چالش های پیش روی بخش کشاورزی 
استان و در واقع از مهم ترین موانع توسعه 
ی این بخش است. از سوی دیگر نداشتن 
تخصص علمی کافی در بین کشاورزان از 
دیگر دلایل عدم رشد این بخش  در استان 
غالب  همچون  گلستانی  کشاورزان  است. 
کشاورزان کشور به صورت سنتی کشت و 
کار می کنند و از علم روز کشاورزی اطلاع 
درستی ندارند. بنابراین مادام که تغییری در 
استراتژی ها و برنامه ها  در خصوص آموزش 
بهره برداران و تولیدکنندگان و آشنا کردن آنها 
با فناوری ها و علم و تکنولوژی روز دنیا 

صورت نگیرد ره به جایی نخواهیم برد.
چالش بزرگ دیگری که به خصوص در سال 
های اخیر به دلیل تغییرات اقلیمی و برخی 
بی تدبیری ها و سوء مدیریت ها با آن روبرو 
هستیم بالابودن مخاطرات طبیعی از جمله 
باران های شدید فصلی، خشکسالی و ... است 
که  منجر به کاهش تمایل به سرمایه گذاری در 

این بخش شده است.
   برای مثال کمبود سرمایه گذاری در زمینه 
ایجاد و گسترش صنایع تبدیلی و تکمیلی 
ضایعات  میزان  تا  شده  موجب  استان  در 

کشاورزی ما بسیار بالا باشد.
تا زمانی که سازوکارهای مناسبی برای هدایت 
منابع بخش خصوصی برای سرمایه گذاری 
کشاورزی اتخاذ نشود در این زمینه پیشرفتی 
حاصل نخواهد شد. در واقع بخش کشاورزی 
ما با بحران سرمایه مواجه است بنابراین برای 
نیل  و  بخش  این  رشد  مسیر  در  حرکت 
نیازمند رفع مشکلات  اقتصادی  به توسعه 
سرمایه گذاران هستیم. در هر حال لازمه ی 
ایجاد تحرک و پویایی و سرمایه گذاری در 
قابل  نقش غیر  به  توجه  بخش کشاورزی 
انکار تأمین سرمایه و رفع مشکلات مربوط 
به سرمایه گذاری در این بخش است زیرا 
شناخت موانع سرمایه گذاری و رشد بخش 
رفع  به  است.توجه  ضروری  کشاورزی 
مشکلات سرمایه گذاران بخش کشاورزی 
علاوه بر برکات بسیارش با توسعه فعالیت 
های تولیدی می تواند باعث ایجاد فرصت 
های شغلی جدید شده ونرخ بیکاری را پایین 
بیاورد.از سوی دیگربا توجه به استقرار اغلب 
فعالیت های کشاورزی در مناطق روستایی از 
مهاجرت روستاییان به شهرها بکاهد. همچنین 
موجب افزایش تولید محصولات شده و در 
پی آن منجر به افزایش صادرات محصولات 
کشاورزی شود.کوتاه سخن اینکه اگر به دنبال 
تسریع روند رشد و توسعه اقتصادی در استان 
هستیم از توجه به سرمایه گذاری در بخش 

کشاورزی غافل نشویم.

یادداشت اول می توانستیم
 برنده بازی باشیم

مشاوره وسرمایه گذاری در بورس
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اجرای طرح مسکن جوانان
 در ۲۰۰ روستا
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خزر تاخراسان 
درانتظار سوت قطار
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7۰ درصد کودکان کار 
در گلستان غیرایرانی هستند

۲
۴3 درصد جمعیت واجد شرایط

 هر ۲ نوبت واکسن کرونا را تزریق کردند

روی نقشه سبز است،
 در واقعیت زرد می شود

: افزایش قیمت مرغ و تخم مرغ در گلستان سبب نارضایتی 
مردم شده و آن ها خواهان بهبود وضع موجود هستند. استان 
گلستان دومین تولیدکننده گوشت مرغ در کشور بوده و با 
دارا بودن هزار واحد مرغداری گوشتی، نیاز ۹ استان کشور را 
تأمین می کند. در روزهای گذشته شاهد نوسانات قیمت مرغ 

در کشور و گلستان هستیم به گونه ای که قیمت هر کیلوگرم 
مرغ با بیش از هفت هزار تومان افزایش به ۳۱ هزار تومان 
رسیده که این نرخ در برخی از استان ها اجرا شده و در برخی 
از استان ها بزودی اعمال خواهد شد. این رقم گرچه رضایت 
تولیدکننده را جلب کرده اما سبب می شود این محصول 

پروتئینی از سفره بسیاری از مردم پرَ بکشد لذا گله و شکایت 
مردم را به همراه داشته است. اوضاع در قیمت تخم مرغ 
هم چنین است و شاهد افزایش قیمت این ماده پرمصرف 

خانواده ها هم هستیم ...
صفحه 2

گرانی مرغ
 وتخم مرغ  
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۴3 درصد جمعیت 
واجد شرایط هر ۲ نوبت 

واکسن کرونا را تزریق کردند

پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 
گلستان با اشاره به ضرورت تزریق واکسن 
از  نفر  هزار  و ۴۵۵  میلیون  یک  به  کرونا 
گفت:  استان  سال   ۱2 بالای  جمعیت 
تاکنون ۴۳ درصد این افراد هر 2 نوبت این 
واکسن را تزریق کردند. به گزارش روابط 
گلستان،  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی 
یک  تاکنون   داشت:  اظهار  جعفری  ناهید 
واکسن  دُز   ۸۸۸ و  هزار   ۷۸۵ و  میلیون 
در  سوم(  و   دوم  اول،  )دُزهای  کرونا 
استان مصرف شده که از کل واکسن های 
سوم  نوبت  برای  دُز   ۹۵۷ شده،  تزریق 
یادآور شد: ۷۹ درصد جمعیت  بود. وی 
درصدد  و ۸۱  نوبت  یک  بالای ۱2 سال 
واکسن  دُز  یک   سال   ۱۸ بالای  جمعیت 
را تزریق کردند. معاون بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشکی گلستان گفت: شهرستان های 
مینودشت، بندرگز، کردکوی و گرگان به 
ترتیب با ۶۱، ۵۶، ۵۵ و ۵2 درصد بیشترین 
میزان تزریق واکسن در میان شهرستان های 

۱۴ گانه استان را دارند.

هدف طرح ملی توسعه مشاغل 
خانگی ایجاد اشتغال پایدار است

مشاغل  توسعه  ملی  طرح  اجرایی  مدیر 
ملی  طرح  هدف  گفت:  گلستان  خانگی 
توسعه مشاغل خانگی ایجاد اشتغال پایدار 
است؛ این طرح متکی به وام نیست. مهدی 
خطیر نامنی اظهار کرد: با توجه به ظرفیتی 
که طرح ملی توسعه مشاغل خانگی برای 
ایجاد اشتغال پایدار دارد، نیاز است همه 
دستگاه ها و سازمان ها، جهاددانشگاهی را 
در این طرح یاری کنند که بتوانیم در بهبود 
انجام  مؤثری  اقدامی  کسب وکار  فضای 
دهیم. وی افزود: طرح ملی توسعه مشاغل 
خانگی در سه مرحله شناسایی ظرفیت ها، 
بازار  به  توانمندسازی متقاضیان و اتصال 
طراحی شده است. مدیر اجرایی طرح ملی 
توسعه مشاغل خانگی گلستان خاطرنشان 
کرد: در گلستان تلاش داریم در قالب این 
طرح نسبت به ایجاد اشتغال و پایدارسازی 
شغل برای 2 هزار و ۳۰۰ نفر اقدام کنیم.
و  پایدار  اشتغال  ایجاد  اینکه  بیان  با  وی 
را  درآمد  کم   خانوارهای  توانمندسازی 
این  اجرای  گفت:  داریم،  کار  دستور  در 
طرح علاوه بر ایجاد اشتغال پایدار باعث 
اقشار  و  اقتصادی خانوارها  توان  افزایش 
بیان  با  نامنی  خطیر  می شود.  کم  درآمد 
به عنوان  خانگی  کسب وکارهای  اینکه 
راهکاری مهم برای اشتغال زنان محسوب 
توسعه  و  ایجاد  برای  گفت:  می شوند، 
مشاغل خانگی باید متناسب با هر منطقه، 
فعالیت های مشاغل خانگی را شناسایی و 

اولویت بندی کنیم.

گرانی مرغ و تخم مرغ 
اعظم محبی: افزایش قیمت مرغ و تخم مرغ 
در گلستان سبب نارضایتی مردم شده و آن 
ها خواهان بهبود وضع موجود هستند. استان 
گلستان دومین تولیدکننده گوشت مرغ در 
کشور بوده و با دارا بودن هزار واحد مرغداری 
گوشتی، نیاز ۹ استان کشور را تأمین می کند. 
در روزهای گذشته شاهد نوسانات قیمت 
مرغ در کشور و گلستان هستیم به گونه ای که 
قیمت هر کیلوگرم مرغ با بیش از هفت هزار 
تومان افزایش به ۳۱ هزار تومان رسیده که 
این نرخ در برخی از استان ها اجرا شده و در 
برخی از استان ها بزودی اعمال خواهد شد. 
این رقم گرچه رضایت تولیدکننده را جلب 
کرده اما سبب می شود این محصول پروتئینی 
از سفره بسیاری از مردم پرَ بکشد لذا گله 
و شکایت مردم را به همراه داشته است. 
اوضاع در قیمت تخم مرغ هم چنین است 
و شاهد افزایش قیمت این ماده پرمصرف 
خانواده ها هم هستیم. یک شهروند گرگانی 
شانه  هر  قیمت  گفت:  این خصوص  در 
تخم مرغ بیشتر از یارانه دریافتی بوده و باید 
مسئولان به اقشار ضعیف توجه کنند. وی 
بیان کرد: همه ساله کمبود مرغ یا افزایش 
قیمت ها اتفاق می افتد و این امر در استانی 
است،  محصول  این  تولیدکننده  خود  که 

شایسته نیست.

مردم توان خرید تخم مرغ را هم ندارند
عضو کمیسیون کشاورزی مجلس شورای 
اسلامی در خصوص افزیش قیمت ها گفت: 
افزایش قیمت مرغ و تخم مرغ در شرایطی 
که رهبر معظم انقلاب غصه دار معیشت مردم 
است، شایسته نیست لذا از دولت سیزدهم و 
مجلس انتظار می رود هر چه سریع تر اقدام 
عاجلی برای افزایش قدرت خرید مردم انجام 
دهند. رحمت اله نوروزی افزود: هفته گذشته 
در کمیسیون کشاورزی به وزیر اعلام کردیم 
که این افزایش قیمت برای مردم توجیه پذیر 
نیست و آن ها حتی توانایی خرید تخم مرغ را 
هم ندارند. وی گفت: مردم گوشت قرمز را از 
سفره های خود حذف کردند دیگر نباید توان 
خرید گوشت مرغ از آن ها بگیریم. نوروزی 
اضافه کرد: می توان با ارائه بن کالا و یا موارد 
را  پذیر  آسیب  اقشار  خرید  قدرت  مانند 
افزایش داد که دولت در این زمینه برنامه دارد. 
وی افزود: باید مشکل تأمین نهاده های دامی 
مرغداران حل شده و دولت در این بخش 
کمک کند زیرا این افزایش قیمت، تأمین مرغ 
و تخم مرغ را برای مردم سخت کرده است.

افزایش قیمت حمل و نقل و نهاده ها
از ۳۰ سال  بیش  با  گلستانی  مرغدار  یک 
در خصوص  این شغل  در  فعالیت  سابقه 
مشکلات مرغداران گفت: قیمت مؤلفه های 
تولید در هر دوره متغیر است؛ به عنوان مثال 
قیمت جوجه یک روزه در ۶ ماهه گذشته 
سه بار تغییر کرده است. ناصر عبدی افزود: 
بنده جوجه یک روزه را تا رقم ۱۱ هزار و 
۵۰۰ تومان هم خریداری کردم در حالی که 
قیمت مصوب تنظیم بازار آن چهار هزار و 

2۰۰ تومان است. وی با بیان اینکه در حال 
حاضر قیمت جوجه یکروزه دو برابر قیمت 
مصوب است، گفت: در گلستان واحدهای 
مرغ مادر و شرکت های جوجه کشی علیرغم 
داشتن توان، تمایل چندانی برای تأمین جوجه 
مرغداری های استان ندارند. عبدی اضافه کرد: 
من همواره جوجه یک روزه مورد نیاز خود 
را با استفاده از واسطه ها از مازندران، گیلان 
یا تهران تهیه می کنم. وی بیان کرد: در دوره 
قبلی، بنده با 2۰ هزار قطعه جوجه ریزی مبلغ 
2۳۰ میلیون تومان فقط بابت هزینه جوجه 
از  گفت:  عبدی  کردم.  پرداخت  یکروزه 
طرف دیگر هزینه حمل جوجه و نهادها هم 

سرسام آور بالا رفته و ۵۰ درصد از طریق 
سازمان راهداری به آن افزوده شده است و 
البته حدود ۶۰ درصد پشت بار نامه ای بابت 
حمل و نقل نهاده و جوجه از مرغدار اخذ 
می شود. وی افزود: هزینه بیمه کارگری و 
دستمزد هم بالا رفته اما به قیمت تمام شده 
مرغ اضافه نشده است و همان رقم قبلی 
۱۷ هزار و ۵۰۰ تومان از مرغدار خریداری 
می شود. البته تصمیماتی برای افزایش قیمت 
در نظر گرفته شده که هنوز ابلاغ نشده است 
و در صورت اعمال این قیمت ها رضایت 
مرغدار جلب خواهد شد. عبدی با بیان اینکه 
قیمت ذرت و سویا تا ۱۵ درصد افزایش یافته 
است، ادامه داد: برای تأمین نهاده در ابتدای 
جوجه ریزی مشکل داریم زیرا دولت اعلام 
شدند  روزه  جوجه ها ۱۰  که  زمانی  کرده 
درخواست خود را در سامانه »بازارگاه« ثبت 
کنیم و البته این فاصله ممکن است به دلیل 
نبود نهاده بیشتر هم شود و مرغدار مجبور 
است از بازار آزاد، دان مورد نیاز را تهیه کند. 
عبدی گفت: پیشنهاد داده شده که هنگامی که 
سالن جوجه ریزی خالی است، نهاده برای 
چند روز به صورت تنخواه در اختیار مرغدار 

قرار گیرد تا هنگامی که جوجه ریزی کرد 
بتوانند از آن استفاده کند و این میزان از سهمیه 
نهایی کسر شود. وی توضیح داد: بسیاری از 
مرغداری ها قبل از سال ۹۹ ورشکست شدند 
زیرا با افزایش قیمت ها توانایی تولید نداشتند 
در نتیجه اکثر مرغداری ها اجاره داده شده و 
در اختیار زنجیره های تولید، کشتارگاه ها و 

واحدهای خوراک دام قرار گرفتند.

دوگانگی قیمت برطرف شود
رئیس اداره نظارت و بازرسی سازمان صنعت، 
معدن و تجارت گلستان هم در این خصوص 
گفت: براساس سیاست گذاری های سازمان 

جهاد به عنوان متولی تنظیم بازار فرآورده های 
پروتئینی و محصولات دامی، برنامه ریزی 
تن   ۱۴۰ الی   ۱۳۰ حدود  روزانه  شده 
و  تأمین  استان  سطح  در  مرغ  گوشت 
عرضه شود. علی اصغر اصغری در مورد 
رئیس  اخیراً  گفت:  قیمت ها  دوگانگی 
قیمت  کشور  دام  امور  پشتیبانی  شرکت 
هزار   ۳۱ را  مرغ  گوشت  کیلوگرم  هر 
تومان اعلام کرده که این نرخ در برخی از 
استان ها اجرا شده و در برخی از استان ها 
مانند گلستان اجرا نشده است. وی افزود: 
نیاز است مسئولان ارشد گلستان هر چه 
زودتر با تشکیل کارگروه تنظیم بازار استان 
تکلیف این دوگانگی را مشخص کنند و 
ما نمی توانیم در استان مجاور شاهد قیمت 
۳۱ هزار تومان بوده اما در گلستان همچنان 
مرغ کیلویی 2۴ هزار و ۹۰۰ تومان عرضه 
شود. اصغری اظهارکرد: در استان مجاور به 
دلیل گردشگری بالا، قیمت مرغ به صورت 
عمل  این  و  است  بالاتر  هم  غیررسمی 
از  مرغ  خروج  غیرقانونی  جریان  باعث 
استان به سمت استان های مجاور می شود. 
کشتارگاه ها هم  از  برخی  گفته وی  طبق 

قیمت  به  نسبت  آتی  ممکن در روزهای 
پایین مرغ مواضع خود را اعلام کنند. اصغری 
در خصوص تخم مرغ هم گفت: طی ۱۰ روز 
گذشته، قیمت تخم مرغ نسبت به قیمت های 
قبلی مصوبه دولت از لحاظ کارشناسی تغییر 

یافته و به تأیید مقامات استان رسیده است.
وی اضافه کرد: قیمت تخم مرغ به نرخ هر 
کیلو 2۱ هزار تومان برای مصرف کنندگان 
تغییر یافت و سازمان صمت گلستان به عنوان 
متولی نظارت بر رعایت نرخ ها و هم متولی 
قیمت ها  بخش  این  در  توزیع  شبکه های 
را به نفع مصرف کننده تغییر داد. اصغری 
بیان کرد: روزانه ۶۰ تن تخم مرغ در سطح 
استان از طریق واحدهای مرغ تخمگذار و 
به عاملیت شرکت تعاونی واحدهای مرغ 

تخمگذار تأمین می شود.

تولید روزانه ۶۰۰ تن گوشت مرغ در 
گلستان

کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس  جانشین 
گفت: بیش از هزار واحد تولید گوشت مرغ 
در استان وجود دارد که روزانه بین ۵۰۰ الی 
۶۰۰ تن گوشت تولید می کنند. سعید حسن 
استان  در  جوجه ریزی  میزان  افزود:  پور 
حدود ۱۱ الی ۱2 میلیون قطعه در هر دوره 
۴۵ روزه است. وی ادامه داد: میزان مصرف 
روزانه استان ۱2۰ الی ۱۴۰ تن در نوسان 
بوده که این میزان در روز توزیع می شود. 
از  اعظمی  بخش  کرد:  بیان  پور  حسن 
تولیدات استان )حدود ۶۰ درصد( به تهران 
صادر شده و بقیه در سایر استان ها )هشت 
اینکه  بیان  با  وی  می شود.  توزیع  استان( 
قیمت گوشت مرغ در گلستان هم اکنون 
2۴ هزار و ۹۰۰ تومان است، گفت: قیمت 
تومان  هزار   ۳۱ کشور  در  مرغ  گوشت 
اعلام شده ولی هنوز ابلاغ رسمی نشده لذا 
علیرغم اینکه در برخی از استان ها این مبلغ 
اعمال شده اما ما هنوز این قیمت را اجرایی 
نکردیم. حسن پور در خصوص تخم مرغ 
هم گفت: قیمت قبلی تخم مرغ ۱۶ هزار 
و ۹۰۰ تومان بود که برخی از واحدهای 
تولیدی که خود عرضه کننده مستقیم هم 
قیمت  براساس  را  محصول  این  بودند، 
مصوب قبلی عرضه می کردند لذا این باعث 
ایجاد صف شد. وی افزود: در یک هفته 
گذشته براساس اعلام نیاز از سوی سازمان 
صمت، روزانه ۶۰ تن تخم مرغ در استان با 
قیمت 2۱ هزار تومان عرضه می شود. طبق 
گفته حسن پور تعداد واحدهای تخمگذار 
در استان 2۵ واحد بوده که تولید روزانه 
آنها بین ۱۵۰ الی ۱۶۰ تن است که مازاد 
استان ها صادر می شود. مرغ  به سایر  آن 
و تخم مرغ به عنوان یکی از محصولات 
پر مصرف خانواده ها این روزها به دلایل 
لذا  شده  روبرو  قیمت  افزایش  با  متعدد 
و  تولیدکننده  از  حمایت  با  دولت  باید 
زمینه  شده،  تمام  قیمت  آوردن  پایین 
استفاده این محصولات پروتئینی را برای 

خانواده ها فراهم کند.

روزانه 6۰ تن تخم مرغ در سطح استان از طریق
 واحدهای مرغ تخمگذار و به عاملیت شرکت تعاونی 

واحدهای مرغ تخمگذار تأمین می شود.

رهاسازي فوك خزري
 از تور صیادان خاویاري 

معاون صید و بنادر ماهیگیري اداره کل 
شیلات گلستان گفت: یک فوک خزري 
که در تور صیادان خاویاري استان در 
منطقه میانکاله )صیدگاه میانقلعه( گرفتار 
شده بود، با اطلاع رساني به موقع این 
و  یافته  نجات  امداد،  گروه  با  صیادان 
پس از معاینه و پلاک گذاري در دریا 
روابط  گزارش  به  گردید.  رهاسازي 

عمومي، محسن یحیایي با اعلام این خبر 
بیان داشت: خوشبختانه به سبب نوع دانه 
بندي و بافت تورهاي صیادي مخصوص 
ماهیان خاویاري هیچ جراحتي بر بدن 
این فوک مشاهده نشده بود و در سلامت 
جسماني کامل بوده است. وي در پایان 
افزود: همواره در فصل صید امکان اسیر 
شدن این جاندار آبزي در تور صیادان 

وجود دارد که صیادان گلستاني براساس 
وظیفه مندي خود با اطلاع رساني به 
موقع به گروههاي امداد و نجات، نقش 
مهمي در رهایي و زندگي بخشي دوباره 
این موجود زنده ایفا مي کنند. گفتني 
است فوک، تنها گونه پستاندار دریاي 
خزر است که جمعیت آن به دلیل صید 

بي رویه متاسفانه رو به کاهش است.
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بستر ملاقات غیرحضوری
 برای زندانیان فراهم شد

رئیس کل دادگستری گلستان از فراهم شدن 
بستر ملاقات حضوری زندانیان با خانواده 
هایشان در استان خبرداد و گفت: در یک 
ماه گذشته ۷۰ مورد ملاقات تصویری در 
آسیابی  حیدر  است.  شده  انجام  گلستان 
کرونا،  گیری  همه  زمان  از  اظهارکرد: 
محدود  ها  زندان  در  حضوری  ملاقات 
ملاقات  امکان  فناوری،  مدد  به  که  شده 
غیرحضوری مددجویان با خانواده های آن 
ها فراهم شد. رئیس کل دادگستری گلستان 
گفت: در یک ماه گذشته ۷۰ مورد ملاقات 
خانوادهای  و  زندان  مددجویان  تصویری 
خانواده  افزود:  آسیابی  شد.  انجام  ها  آن 
های مددجویان برای ملاقات تصویری با 
ثبت  اینترنتی  را  درخواست خود  زندانی، 
ترین  نزدیک  در  تصویری  دیدار  و  کرده 
دفتر خدمات الکترونیک قضایی که مجهز 

به اتاقک ملاقات است انجام می شود.

۰173۲۲51316
۰173۲۲۴۴3۰۲

روی نقشه سبز است،
 در واقعیت زرد می شود

■  سیامک دُربیکی

طبق نقشه طرح جامع شهر گرگان )مصوب ۱۳۹2(، تا 
پایان افق ده ساله این طرح یعنی تا سال ۱۴۰2،  گسترش 
کاربری های مسکونی محدوده جنوب شرقی شهر 
گرگان )محدوده و حاشیه محلات چناران، طبیعت و 
اوزینه(، بسیار اندک تعیین شده و  محدوده مذکور در 
نقشه طرح جامع به رنگ سبز یعنی کاربری فضاهای سبز 

عمومی )شامل چند هکتار( مصوب شده است.
در حال حاضر و بعد از سپری شدن هشت سال از افق 
ده ساله طرح جامع، ساخت و سازهای غیرمجاز در 
محدوده مذکور، بخش قابل توجهی از این فضای سبز 
را تسخیر کرده است و رویه نامیمون تفکیک غیرمجاز 
زمین های کشاورزی و حاصلخیز به قطعات کوچک 
زیر صد متر مربع )شصت تا هفتاد مترمربعی( از سوی 
مالکان و دلالان زمین در این مناطق به شدت ادامه دارد. 
در این رویه، این سلیقه و سودجویی مالک و دلال است 
که عرض معابر و نقشه و راه دسترسی را تعیین می کند 
نه نقشه ها و اصول شهرسازی. بنابراین ایجاد مشکلات 
آتی نظیر دسترسی ها، دفع آبهای سطحی، خدمات 
شهری و نظایر آن در این مناطق امری قطعی خواهد 
بود. معضلاتی که نمود آن را در محلاتی مانند چناران 
و طبیعت می توان به وضوح مشاهده کرد. طبق قوانین 
موجود، ساخت و ساز در فضای سبز عمومی به معنای 
محرومیت برخورداری از خدمات و تأسیسات شهری 
مانند آب، برق، گاز زیرسازی و آسفالت معابر و... است. 
نمونه ای که در مورد محدوده ای مشهور به کوی بنفشه 

در جنوب شرقی گرگان رخ داد و حدود چهل خانوار 
ساکن این کوی، بیش از یک دهه از دریافت این خدمات 
و تأسیسات شهری محروم شدند. محدوده این کوی در 
سال گذشته پس از مدتها پیگیری در مراجع مربوطه در 
نهایت مجوز تغییر کاربری به مسکونی را دریافت کرد و 
یک کوی با مشکلات فراوان و نیازمند صَرف هزینه های 

مضاعف به شهرداری گرگان تحویل داده شد. بدیهی 
است این هزینه ها که محصول تخلف و سودجویی عده 
ای محدود است می باید از بودجه عمومی و بیت المال 
خرج شود. پتانسیل های فوق العاده توسعه فضای سبز 
در جنوب شرقی شهر گرگان، می تواند فرصتی برای 
بهبود یا تحول اقتصادی و زیست محیطی این منطقه با 
حدود سی هزار نفر جمعیت باشد و پیشنهاد طرح جامع 

نیز احتمالا مبتنی بر چنین دیدگاهی بوده است. لیکن با 
رویه فعلی و عدم وجود برنامه های توسعه محلی در 
این منطقه، این فرصت به سرعت در حال تبدیل به 
تهدید و ایجاد مناطق کم برخوردار مسکونی است و 
بنظر می رسد در فقدان ارزیابی های لازم پیش از ارایه 
این پیشنهادات، این موضوع محقق نشده و نخواهد شد. 
جالب این که در حال حاضر سرانه فضای سبز منطقه 
ذکر شده با جمعیت حدود سی هزار نفر )که به تنهایی 
از اکثر شهرهای استان پرجمعیت تر است( نزدیک به 
صفر است و داکنون تنها یک پارک کوچک 2۰۰۰ 
مترمربعی در محله اوزینه احداث شده است. در واقع 
می توان گفت، فضای سبز عمومی تنها روی نقشه 
رویه  با  عمل،  در  و  شده  آمیزی  رنگ  جامع  طرح 
موجود این محدوده بزرگ به سرعت به رنگ زرد 
)مناطق با کاربری مسکونی( در خواهد آمد. جلوگیری 
از این اتفاق مخرب، علاوه بر این که نیازمند توجه 
دستگاههای مختلف و مدیریت شهری برای اقدامات 
مشترک بازدارنده است، نیازمند ارایه برنامه های توسعه 
ای در این منطقه و بهبود شرایط با استفاده از پتانسیل 
های کم نظیر شهری نیز هست. برای تحقق چنین 
موضوع مهمی، همراهی دستگاه های ارشد مدیریتی 
در استان در تبیین ضرورت های موضوع و هماهنگی 

های بین بخشی بسیار اهمیت دارد.

■ کارشناس ارشد مدیریت شهری

))

))
طبق قوانین موجود، ساخت و ساز

 در فضای سبز عمومی به معنای محرومیت 
برخورداری از خدمات و تأسیسات شهری 

مانند آب، برق، گاز زیرسازی و
 آسفالت معابر و... است.

آغاز به کار کاروان سلامت دام
مدیرکل ستاد اجرایی فرمان حضرت امام 
با  سلامت  کاروان  گفت:  گلستان  )ره( 
هدف افزایش بهره وری دام در گلستان 
)ره(  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  همت  به 
سلمان  محمدمهدی  کرد.  کار  به  آغاز 
زاده اظهارکرد: کاروان سلامت با هدف 
افزایش بهره وری دام در گلستان به همت 
جهادگران ستاد اجرایی فرمان حضرت 
امنیت  »دامپزشکی،  شعار  با  )ره(  امام 
به کار  آغاز  اقتصاد روستایی«  غذایی و 
کرد. مدیرکل ستاد اجرایی فرمان حضرت 
امام )ره( گلستان افزود: روستاهای گلستان 
یکی از مناطق مستعد در پرورش دامداری 
و دامپروری هستند اما خشکسالی های 
و  دامداران  برای  را  شرایط  ساله  چند 
دامپروران پرتلاش این دیار سخت کرده 
در  دام  سلامت  کاروان  بنابراین  است 

کار کردند.  به  نظر، شروع  مورد  مناطق 
وی بیان کرد: برای حفظ سلامت دام ها 
و افزایش بهره وری لازم است در وهله 
در  نیاز  مورد  اطلاعات  با  دامداران  اول 

زمینه تغذیه و پرورش دام، بیماری های 
دامی، بیماری های مشترک انسان و دام و 
نحوه مدیریت این موارد به منظور کاهش 
دامپروری  سودآوری  افزایش  و  تلفات 

آشنا شوند. سلمان زاده گفت: در مرحله 
دوم خدمات دامپزشکی به آنها ارائه شده 
زیرا توسعه، گسترش و پایداری خدمات 
دامپزشکی در بهره وری دامپروری رشد 
چشمگیری خواهد داشت. مدیرکل ستاد 
اجرایی فرمان حضرت امام )ره( گلستان 
کاروان  برگزاری  از  هدف  کرد:  بیان 
دهد  نشان  که  است  این  دام  سلامت 
آموزش  و  دامپزشکی  خدمات  ارائه 
دامدار، تا چه حد قادر به افزایش بهره 
وری دامپروری و سودآوری آن است. 
مدت  دراز  در  امر  این  داد:  ادامه  وی 
و  روستایی  اقتصاد  بازسازی  موجب 
شکل گیری مهاجرت معکوس و فعال 
شدن مجدد روستاها می شود که خود 
پایدار  امنیت غذایی  در تامین و حفظ 

جامعه بسیار مهم است.

7۰ درصد کودکان کار 
در گلستان غیرایرانی هستند

مدیرکل بهزیستی گلستان از شناسایی 
222 کودک کار در در استان در ۶ ماهه 
نخست سال خبرداد و گفت: ۷۰ درصد 
کودکان کار در گلستان غیرایرانی هستند. 
حسینی  مهدی  سید  مهر،  گزارش  به 
امسال  نخست  ماهه   ۶ در  اظهارکرد: 
222 کودک خیابانی کار و بازمانده از 
تحصیل در استان شناسایی شده و از 

این حیث گلستان رتبه بالایی در کشور 
دارد. مدیرکل بهزیستی گلستان با بیان 
اینکه ۷۰ درصد کودکان کار در استان 
اتباع خارجی هستند، افزود: ۱۱ دستگاه 
اجرایی متولی کودکان کار و خیابانی بوده 
و باید همزمان با بهزیستی به این کودکان 
خدمات ارائه کنند تا بتوانیم آسیب های 
گفته  طبق  دهیم.  کاهش  را  اجتماعی 
وی نخستین قدم در این راه، شناسایی 
کودکان و توانمندسازی آنها است که 
توسط بهزیستی انجام می شود. حسینی 
بیان کرد: حدود ۹۰ درصد کودکان کار 
در استان پسر و بقیه دختر بوده و در 
حال حاضر دو مرکز حمایتی در گرگان 
فعال است و به زودی یک مرکز هم 
می شود.  اندازی  راه  گنبدکاووس  در 
آموزش های مراقبتی، ارجاع کودکان 
توانبخشی،  و  درمانی  مراکز  به  کار 
فراهم شدن شرایط تحصیل و تامین 

پراخت  روانکاوی،  معیشتی،  سبد 
هزینه درمانی و مسکن برای خانواده 
های کودکان کار و خیابانی از جمله 

برنامه هایی بود که مدیرکل بهزیستی 
برای کاهش آسیب های این حوزه به 

آن اشاره کرد.
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صدور مجوز 15 دوره کوتاه مدت 
در ۸ واحد دانشگاه علمی  کاربردی

معاون آموزشی دانشگاه جامع علمی کاربردی 
از صدور مجوز اجرای ۱۵ دوره کوتاه مدت 
برای هشت مرکز آموزش علمی کاربردی 
متقاضی برگزاری این دوره ها واقع در هشت 
واحد استانی دانشگاه خبر داد. مختار جلالی 
کارگروه  جلسه  پنجاه ویکمین  در  جواران 
آموزش های عالی کوتاه مدت علمی کاربردی 
که با حضور اعضای حقوقی این کارگروه 
برگزار شد، گفت: این دوره ها، آموزش قریب 
به ۹۶۹ مهارت جوی واجد شرایط را پوشش 
می دهند. وی بیان کرد: مجوزهای دوره های 
»تحلیل  پروژه«،  کنترل  »مدیریت  آموزشی 
تکنیکال بازار مالی و سرمایه )مقدماتی(« و 
سرمایه  و  مالی  بازارهای  تکنیکال  »تحلیل 
استانی  واحد  نظارت  تحت  )پیشرفته(« 
اولیه«  »کمک  های  دوره  شرقی،  آذربایجان 
تحت نظارت واحد استانی آذربایجان غربی، 
هوانوردی،  »مقررات  آموزشی  دوره های 
ساختار هواپیما، اصول پرواز و شرایط مؤثر 
بر آن«، »وظایف و مسئولیت  های مهماندار 
در شرایط عادی پرواز«؛ تحت نظارت واحد 
استانی البرز، دوره »امور اجرایی داروخانه«؛ 
تحت نظارت واحد استانی خراسان شمالی، 
قرآنی«؛  رفتار  و  »بینش  آموزشی  دوره 
دوره های  قم،  استانی  واحد  نظارت  تحت 
»صدابرداری«؛  و  الکترونیک«  »آهنگسازی 
دوره  گلستان،  استانی  واحد  نظارت  تحت 
آن ها«؛  کاربرد  »استانداردهای جوشکاری و 
»طراحی  لرستان،  استانی  واحد  توسط 
وب سایت فروشگاهی با استفاده از سیستم 
بازاریابی«؛ تحت  مدیریت محتوا« و »طرح 
نظارت واحد استانی هرمزگان در این دوره از 
نشست کارگروه صادر شد. بنابر اعلام روابط 
عمومی دانشگاه جامع علمی کاربردی؛ این 
مجوزها متعاقباً با صدور موافقت نامه رسمی به 
هر واحد استانی این دانشگاه ابلاغ می شود و 
علاقه مندان جهت کسب اطلاع بیشتر از کم و 
کیف مشخصات دوره های مذکور می توانند با 

واحد استانی مربوطه تماس بگیرند.

سهم کشاورزان در پرداخت بیمه 
محصولات به 1۰ درصد رسید

رئیس هیئت مدیره بنیاد ملی گندم کاران کشور گفت: 
در کشاورزی قراردادی سهم پرداختی بیمه کشاورزان 
که تا پیش از این ۳۰ درصد بود به ۱۰ درصد کاهش 
یافت. به گزارش مهر، عطاالله هاشمی اظهار کرد: سال 
های زیادی کشاورزان به عنوان تولیدکننده محصول 
هیچ نقشی در قیمت گذاری محصولات تولیدی خود 

نداشتند و این موضوع هم به لحاظ قانونی و هم به لحاظ 
شرعی مشکل داشت. رئیس هیئت مدیره بنیاد ملی گندم 
کاران کشور افزود: هر جا تولید کننده محصول در مبادله 
خرید و فروش رضایت و حضور نداشته باشد محل 
اشکال است و این امر باعث ناامیدی و بی اعتمادی 
بود. وی تشکیل شورای  به بخش دولتی  کشاورزان 
قیمت گذاری و اتخاذ سیاست های حمایتی محصولات 
اساسی بخش کشاورزی توسط مجلس شورای اسلامی 
را یک اقدام تاریخی و مهم در بخش کشاورزی دانست 
به صفر  را  کشاورزی  بخش  اجتماعی  تنش های  که 
رسانده است. هاشمی تصریح کرد: در شورای سیاست 
گذاری قیمت محصولات کشاورزی، رئیس برنامه و 
بودجه، وزیر اقتصاد و دارایی و همچنین وزیر کشاورزی 
سه نفری هستند که از بخش دولتی حضور دارند و 
در مقابل نماینده کشاورزان ۶ رای خواهد داشت و به 
این ترتیب قیمت ها در جهت منافع کشاورزان خواهد 

به خودکفایی در گندم  برای رسیدن  افزود:  بود. وی 
سیاست های تشویقی خوبی هم برای کشاورزان و هم 
برای خریداران و کارخانه ها در نظر گرفته شده است. 
رئیس هیئت مدیره بنیاد ملی گندم کاران کشور اطمینان 
خاطر داد با سیاست های شورای قیمت گذاری بیش از 
۹۰ درصد مسائل و مشکلات کشاورزان حل می شود. 
هاشمی افزود: بیمه کشاورزان و بیمه تامین اجتماعی 
معاف از سهم کارفرما، طرح صدور سند برای زمین های 
کشاورزی با حذف معیارهای موجود از اقدامات این 
شورا است. وی تصریح کرد: در کشاورزی قراردادی 
علاوه بر امتیازات قبلی برای کشاورزان، سهم پرداختی 
بیمه کشاورزان که تا پیش از این ۳۰ درصد بود به ۱۰ 
درصد کاهش یافته است یعنی کشاورزان تنها با پرداخت 
۱۰ درصد حق بیمه می توانند محصولات خود را بیمه 
کنند. هاشمی اضافه کرد: تمام نهاده های مورد نیاز زمان 
کاشت و سهم بیمه کشاورزان در کشت قراردادی به 

صورت اعتباری و رایگان در اختیار کشاورزان قرار داده 
شده و در زمان برداشت از کشاورزان باز پس گرفته 
می شود. وی گفت: بنیاد ملی گندم کاران یک تشکل 
مردمی است و در سیطره بخش دولتی نیست بنابراین 
با عوض شدن سیاست های دولت های مختلف منافع 

کشاورزان حفظ می شود.

نمایش میدانی
 از اذان تا نماز 

کارگردان گلستانی با بیان این که استان رنگین کمانی 
زندگی  هم  کنار  در  که  است  مذاهب  و  اقوام  از 
»از  میدانی  نمایش  دارند، گفت:  آمیزی  مسالمت 
اذان تا نماز« تبلور احیای فرهنگ غنی ترکمن است. 
فرشید کلته اظهارکرد: نمایش »از اذان تا نماز« در واقع 
نمایش خیابانی با موضوع آیین ها و مراسم فولکلور 
ترکمن از بدو تولد تا پایان حیات را به اختصار در ۳۰ 
تا ۴۰ دقیقه مرور می کند. کارگردان نمایش میدانی 
از اذان تا نماز بیان کرد: این نمایش با تولد یک نوزاد 
و خواندن اذان در گوشش آغاز شده و با لالایی 
خواندن و بازی های بومی و محلی کودکانه ادامه 
می یابد. سرپرست گروه تئاتر وحدت بندرترکمن 
افزود: در ادامه با مشخص شدن عروس و داماد در 
بازی بومی محلی »آی ترگ – گون ترگ« خانواده 
و بزرگ ترهای عروس و داماد آستین همت را بالا 
زده و مراسم سراسر نمایشی از بله برون، کجاوه، ال 
لشدرمه، اوجه و سایر آئین های عروسی ترکمن را 
برای حاضران به نمایش می گذارند. کلته گفت: بعد 
از مراسم عروسی، داماد در حلقه ذکر خنجر پخته 
می شود و گذران عمر و زندگی را با دیگر مردان به 
صورت نمادین با ذکر خنجر به نمایش می گذارند و 
در ادامه هم عروس در فراق دوستان و آشنایان خانه 
پدریش، با دیگر عروسان و دختران دیار غربت جمع 
شده و به لاله خوانی می پردازند. وی با بیان اینکه، 
ترکمن ها در سن ۶۳ سالگی و رسیدن به سن پیامبر 
)ص( در مراسمی با عنوان »آق آش« آن را گرامی 
داشته و سپس مولودی خوانی می کنند، اضافه کرد: 
در ادامه فریضه حج که مقام والای وحدت امت 
اسلامی است و این مهم آرزوی دیرینه هر فرد 
مومن و مسلمانی است را انجام داده و با نماز بر 
پیکر بی جانش، نمایش پایان می یابد. این کارگردان 
گلستانی افزود: در حالی که تابوت از صحنه خارج 
می شود، مجدد با صدای نوزادی که تازه متولد می 
شود، زندگی و این چرخه همچنان ادامه می یابد. 
وی با اشاره به اینکه، این اثر در راستای سند زیست 
بوم استان در هفته وحدت اجرا شد، افزود: این 
نمایش میدانی با حمایت واحد هنرهای نمایشی 
حوزه هنری استان و همزمان با برنامه جشن بزرگ 
میلاد نبی اکرم )ص( و ششمین همایش شبی با 
ترکمن های گلستان در لابی تالار فخرالدین اسعد 

گرگانی به اجرا درآمد. 

احداث بیمارستان ۴۰۰ تخت خوابی
 گنبد امسال آغاز می شود

 نماینده مردم گنبدکاووس در مجلس شورای اسلامی از 
آغاز عملیات اجرایی احداث بیمارستان ۴۰۰ تخت خوابی 
این شهرستان تا قبل از پایان سال جاری خبر داد و گفت: 
امسال ۸۰ میلیارد ریال اعتبار برای ساخت این مرکز 
امانقلیچ شادمهر اظهار  بینی شده است.  درمانی پیش 
داشت: مراحل قانونی تغییر کاربری زمین ۴.۵ هکتاری 
ساخت بیمارستان ۴۰۰ تخت خوابی این شهرستان با 
کسب مجوز ماده پنج در مراحل نهایی قرار دارد که پس 
از آن عملیات اجرایی این پروژه شروع خواهد شد.وی 
همچنین با اشاره به شیوع ویروس کووید ۱۹ از حدود 
تجهیزات  کمبودهای  برخی  و  کنون  تا  پیش  سال   2
پزشکی و درمانی در بیمارستان های گنبدکاووس، افزود: 
در این مدت با تلاش های صورت گرفته در مجموع 
هزار و ۴۰۰ میلیارد ریال از منابع ملی، استانی و کمک 
نیکوکاران برای جبران کمبودها در مراکز درمانی این 
شهرستان هزینه شد. شادمهر اضافه کرد: این بیماری 
مهلک خسارات مادی و معنوی زیادی به کشور و مردم 

وارد کرد و کمتر خانواده ای می توان یافت که یکی از 
بستگان خویش را در این بیماری از دست نداده باشد 
از جمله بنده که مادرم براثر کرونا مرحوم شد. نماینده 
مردم گنبدکاووس در مجلس شورای اسلامی، احداث 
ضروری  نیارهای  از  را  تخت خوابی   ۴۰۰ بیمارستان 
حوزه بهداشت و درمان این شهرستان دانست و تصریح 
کرد: مجوز راه اندازی دانشکده پزشکی در گنبدکاووس 
نیز اخذ شده که هم اکنون مراحل مقدماتی آن از جمله 
آموزشی شدن چهار بیمارستان این شهر درحال انجام 
فاضلاب شهر  آوری  ملی جمع  پروژه  به  است. وی 
گنبدکاووس که با گذشت 2۸ سال هنوز به نیمه راه 
نرسیده است، گفت: برای تکمیل مرحله نخست این 
پروژه تا پایان سال ۱۴۰۱، رایزنی زیادی با وزیر نیرو و 
معاونین وی صورت گرفت که در نهایت برای امسال 
مبلغ ۱۹۰ میلیارد ریال  برای تکمیل این پروژه اعتبار 
به ۷۰۰  آینده  سال  برای  رقم  این  که  شد  بینی  پیش 

میلیارد ریال افزایش خواهد یافت.

حمایت قضایی برای 
تسریع در روند تکمیل سد نرماب

رئیس کل دادگستری گلستان از حمایت های قضایی 
و قانونی برای افزایش سرعت تکمیل ساخت سد 
نرماب مینودشت خبر داد. حیدر آسیابی در بازدید از 
سد نرماب مینودشت اظهارکرد: یکی از برنامه های ما 
در سرکشی از حوزه های قضایی بازدید از طرح های 

عمرانی و واحدهای تولیدی نیازمند حمایت قضایی 
است. رئیس کل دادگستری گلستان افزود: در نشست 
با مسئولان آب منطقه ای استان، یکی از مسائل مهم در 
مسیر تکمیل زودتر سد نرماب، مشکلات حقوقی و 
کارشناسی به ویژه در بحث تملک روستاهای در مسیر 
مخزن سد عنوان شد. آسیابی ادامه داد: تکمیل و آبگیری 
سد نرماب مطالبه منطقه ای است و دادگستری گلستان 
آماده هرگونه همکاری برای حل مسائل حقوقی و 
قضایی مربوط به تملک اراضی در حوزه سد است. وی 
گفت: از اهالی روستاهای منطقه هم انتظار داریم با آب 
منطقه ای همکاری کنند و حتماً پیش بینی های لازم 

برای دادن اراضی معوض به مردم انجام شده است. 
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اجرای طرح مسکن جوانان
 در ۲۰۰ روستا

مدیرکل بنیاد مسکن گلستان گفت: طرح 
مسکن جوانان در 2۰۰ روستای اولویت دار 
گلستان برای بیش از ۶ هزار متقاضی واجد 
شرایط در حال اجرا است. به گزارش مهر، 
سیدمحمد حسینی اظهارکرد: اجرای طرح 
هادی روستایی در سطح کشور و گلستان 
از سال ۸۴ شروع شده است. مدیرکل بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی گلستان با بیان این که 
همه روستاهای گلستان طرح هادی مصوب 
محدودیت های  به  توجه  با  افزود:  دارند، 
اعتباری این طرح در ۶۷2 روستای استان 
شروع شده و در بیش از ۴۰۰ روستا تاکنون 
بازنگری شده است. وی بیان کرد: بازنگری 
طرح هادی در ۱۵۰ روستای استان در سال 
صورت  در  که  شده  هدفگذاری  جاری 
این بخش  اعتبارات گام بزرگی در  تامین 
بخش  در  حسینی  شد.  خواهد  برداشته 
دیگری از سخنان خود اضافه کرد: حدود 
و  روستاها  در  مسکونی  واحد  هزار   ۱۰۰
شهرهای کم جمعیت استان نیازمند مقاوم 
سازی هستند که به این واحدها، تسهیلات 
کم بهره ۱۰۰ میلیون تومانی پرداخت می 
شود. مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
 ۱۴۱۰ سال  تا  امیدواریم  گفت:  گلستان 
هیچ واحد روستایی و شهری کم جمعیت 
غیرمقاوم نداشته باشیم. وی در خصوص 
طرح مسکن جوانان هم توضیح داد: این 
طرح در 2۰۰ روستای اولویت دار گلستان 
برای بیش از ۶ هزار متقاضی واجد شرایط 

در حال اجرا است.

میگوی گلستان عاری
 از بیماری لکه سفید

مدیر کل دامپزشکی استان گلستان از برداشت 
میگوی  سایت  از  میگو  تن   ۵۶۵ و  هزار 
گمیشان خبرداد و گفت: میگوی گلستان 
عاری از بیماری لکه سفید است. به گزارش 
مهر، غلامرضا محرابی اظهارکرد: برداشت 
و  یافته  پایان  گلستان  مزارع  در  میگو 
خوشبختانه با تمهیداتی که اندیشیده بودیم، 
این سایت برای دومین سال، عاری از بیمه 
لکه سفید بود. مدیر کل دامپزشکی گلستان 
امنیت  و  ای  قرنطینه  اقدامات  به  اشاره  با 
کارشناسان  کامل  کنترل  که تحت  زیستی 
انجام شد، گفت: حجم  استان  دامپزشکی 
برداشت میگو در سال جاری هزار و ۵۶۵ 
سال  حجم  برابر  چهار  حدود  یعنی  تن 
گذشته بود. وی توضیح داد: این اقدام مهم 
کارشناسان  و  شیلات  کل  اداره  تلاش  با 
رقم  دهندگان  پرورش  همه  و  دامپزشکی 
در  خوب  پرورشی  نویدبخش  و  خورد 
سال آتی است. محرابی عنوان کرد: سالانه 
استان  تولیدی  از ۹۰ درصد میگوی  بیش 
با گواهی بهداشتی دامپزشکی به خارج از 

کشور صادر می شود.

نصب 6 دوربین نظارت 
تصویری در جاده ها

اداره  راه های  مدیریت  اداره  رئیس 
کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای 
گلستان گفت: ۶ سامانه دوربین نظارت 
شمار  تردد  دستگاه  ویک  تصویری 
در جاده های گلستان نصب می شود. 
میرصالحی  محسن  مهر،  گزارش  به 
اظهارکرد: رئیس اداره مدیریت راه های 
نقل  و  حمل  و  راهداری  کل  اداره 
جاده ای گلستان افزود: پیش از این 2۵ 
دوربین نظارت تصویری در محورهای 
مواصلاتی استان گلستان نصب شده بود 
که علاوه بر آن ۶ دوربین دیگر به این 
تعداد افزوده خواهد شد. وی بیان کرد: 

این دوربین ها در محورهای گرگان به 
کردکوی، گرگان به علی آبادکتول، گنبد 
به آزادشهر، گنبد – مینودشت، کلاله 
– مرواه تپه و آزادشهر – خوش ییلاق، 
نصب خواهد شد. میرصالحی تصریح 
این ۶  راه اندازی  و  نصب  برای  کرد: 
استان  جاده های  در  نظارتی  دوربین 
گلستان ۱2 میلیارد ریال اعتبار هزینه 
خواهد شد. رئیس اداره مدیریت راه های 
اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
گلستان با بیان اینکه بیش از ۶۸ میلیون 
تردد در ۶ ماه ابتدایی سال در محورهای 
مواصلاتی استان ثبت شده است، افزود: 
بزودی یک دستگاه تردد شمار هم در 
محور گرگان به علی آباد کتول نصب 
بیان کرد: محور  می شود. میرصالحی 
علی آباد کتول – گرگان با تردد پنج 
میلیون و ۶۴۴ هزار خودرو بیشترین 
تردد ثبت شده را به خود اختصاص 
داده و همچنین در محورهای ورودی 
و خروجی در نیمه اول سال، محور 
با  )توسکستان(  گرگان   – شاهرود 
بیش از یک میلیون تردد، شلوغ ترین 

محور بوده است.

 توسعه دستگاه های محلی لرزه نگاری
گروهی از محققان با استفاده از روش های 
برای شناسایی  راهکاری  آماری فضایی 
رامیان  در  سال ۹۹  زلزله  مسبب  گسل 
اساس  بر  و  کردند  ارائه  گلستان  استان 
مطالعات  این  از  آمده  دست  به  نتایج 
دقیق گسل مسبب  اعلام شد شناسایی 
توسعه  نیازمند  لرزه ای  رخدادهای 
دستگاه های محلی لرزه نگاری است. به 
گزارش ایسنا، شاهرخ پور بیرانوند، عضو 
زلزله شناسی و  پژوهشگاه  هیات علمی 
مهندسی زلزله، در چهارمین سمینار آمار 
فضایی و کاربردهای آن، با اشاره به اجرای 
تحقیقاتی در زمینه بررسی گسل مسبب 
زمینلرزه ۱۷ شهریور ماه سال ۹۹ در رامیان 
استان گلستان با بیان اینکه این تحقیقات 
رومرکز  مکانی  موقعیت  رویکرد  با 
زمینلرزه ها اجرایی شده است، گفت: برای 
این منظور محاسبات مربوط به سازوکار 
خودکار  صورت  به  زمینلرزه ها  کانونی 
تست  نهایی  مراحل  در  که  شد  انجام 

به  اولیه قرار دارد، ضمن آنکه داده های 
دست آمده توسط نرم افزارهایی، پردازش 
شدند. وی با بیان اینکه در این مطالعات با 
استفاده از تنش کولمب اثرات رخدادهای 
پیرامونی  گسل های  روی  بر  را  لرزه ای 
آن مورد مطالعه قرار دادیم، یادآور شد: 
در این بررسی مشاهده کردیم که نقشه 

گسل های منطقه از منابع مختلف حتی 
با در نظر گرفتن عدم قطعیت در حدود 
۱۰کیلومتری در مختصات رومرکز معرفی 
شده برای این رخداد لرزه ای، نشانی از 
موقعیت  در  شده  شناخته  گسل  وجود 
استان گلستان  رامیان  لرزه ای در  رخداد 
به همراه ندارد. پور بیرانوند اضافه کرد: 

در کنار آن لرزه خیزی منطقه و زمینلرزه 
رامیان را به همراه گسل های مهم منطقه 
در محیط Google Earth مورد مطالعه 
قرار دادیم که در آن خط مفروش به عنوان 
گسل احتمالی بر داده های موقعیت مکانی 
زمینلرزه نشان داده شد. این محقق اضافه 
کرد: نتایج این بررسی نشان می دهد که با 
وجود خطای مکانیابی رومرکز زمینلرزه ها 
در شبکه های کشوری موجود، می توان از 
موقعیت مکانی رخدادهای لرزه ای برای 
گسل  محل  تقریبی  و  حدودی  برآورد 
مسبب زمینلرزه ۱۷ شهریورماه سال ۹۹ 
در رامیان استان گلستان استفاده کرد. به 
گفته وی، همچنین این رویکرد می تواند 
در نقاط دیگر کشور که اطلاعات کافی در 
مورد گسل ها وجود ندارد، مورد استفاده 
قرار گیرد. استفاده از داده های شبکه های 
لرزه نگاری محلی می تواند کمک شایانی 
به افزایش دقت تخمین موقعیت گسل 

مسبب زمینلرزه ها باشد.

توضیحات شهردار گرگان 
درخصوص ریزش
 ساختمان در جام جم 6

حادثه  خصوص  در  گرگان  شهردار 
ریزش ساختمان در خیابان جام جم 
واقع  این ساختمان  ریزش  کرد:  بیان 
در جام جم ششم به دلیل گودبرداری 
نامناسب و غیراصولی اتفاق افتاده است. 
به گزارش روابط عمومی، سبطی در 
خصوص جزئیات این حادثه گفت: در 
پی اعلام این حادثه، پرسنل آتشنشانی، 
منطقه یک و نیروهای خدوم خدمات 
شهری شهرداری در محل حادثه حاضر 

و اقدامات امدادی و خدماتی را انجام 
دادند. وی با بیان اینکه ملِک مورد نظر 
از یکطرف به جام جم ۴ و از سوی 
دیگر به جام جم ۶ منتهی می گردد، 
گفت: عمق گودبرداری ۱۰ متر بوده و 
بنای قدیمی مجاورت این ملک به دلیل 
گودبرداری غیراصولی دچار رانش شده 
است. به گفته شهردار گرگان، باتوجه به 
اینکه نوع خاک در آن منطقه بصورت 
مرحله  دو  در  رانش  است،  ای  لایه 
اتفاق افتاده است. سبطی در خصوص 
امدادرسانی گفت: در کوتاه ترین زمان 
های  آب  انحراف  به  نسبت  ممکن 
سطحی، پلاستیک کشی و نصب ورق 
های فلزی به منظور عدم تردد در مسیر 
پرخطر اقدامات لازم انجام و اقدامات 
آتش  توسط  خطر  رفع  و  حفاظتی 
گردید.  انجام  کامل  طور  به  نشانان 
وی ادامه داد: به سرعت اخطارهای 
لازم صادر و تامین دلیل های حقوقی 
نیز  سازنده  و  مالک  به  و  انجام شد 
اخطار داده شد. سبطی گفت: خسارت 
های ایجاد شده از طریق مراجع قانونی 

پیگیری خواهد گردید.

آغاز عملیات احداث
 خط جدید تولید یک

 واحد صنعتی در مینودشت 

تولید  خط  احداث  اجرایی  عملیات 
به   القایی  روش  به  فولادی  شمش 
عنوان طرح توسعه صنایع نورد فولاد 
گلستان واقع در مینودشت با حضور 
و  گلستان  استان  مسوولان  برخی 
مدیران  از  تعدادی  و  فرماندار  نیز 
مدیرعامل  شد.  آغاز  شهرستان  این 
شرکت صنایع نورد فولاد گلستان در 
حاشیه این مراسم، ظرفیت فعلی این 
شرکت را تولید سالانه ۱۵۰ هزار تن 
میلگرد و کناف اعلام کرد و گفت: با 
راه اندازی خط تولید شمش به روش 
القایی ظرفیت تولید این مجموعه به 
2۵۰ هزار تن افزایش می یابد. عباس 
صالح اردستانی افزود: 2 هزار میلیارد 
ریال اعتبار مورد نیاز برای خط تولید 
جدید این کارخانه از طریق منابع مالی 

شرکت و بدون گرفتن تسهیلات بانکی 
نقشه  داد:  ادامه  وی  می شود.  تامین 
خط تولید جدید طراحی و اقدامات 
مقدماتی برای خریداری تجهیزات از 
خارج از کشور در حال انجام است. 
تولید  خط  اظهارداشت:  اردستانی 
این  فعلی  محوطه  در  القایی  شمش 
پنج  کیلومتر  در  واقع  تولیدی  واحد 
در  مینودشت   - گنبدکاووس  جاده 
گستره هفت هزار متر مربع  با ارتفاع 
2۰ متر در بازه زمانی 2۰ ماه راه اندازی 
و افتتاح خواهد شد. مدیرعامل شرکت 
صنایع نورد فولاد گلستان با بیان اینکه 
تولید شمش القایی آلایندگی کمتری 
دارد،  دیگر  روش های  با  مقایسه  در 
زیست  مسائل  رعایت  برای  گفت: 
اداره کل حفاظت  محیطی مورد نظر 

محیط زیست استان، در ضلع مجاور 
مربعی  متر  کارخانه فضایی ۳۰ هزار 
شده  خریداری  درخت  کاشت  برای 
در  شاغل  افراد  تعداد  است.اردستانی 
 ۱۵۰ را  گلستان  فولاد  نورد  کارخانه 
نفر در سه شیفت کاری اعلام کرد و 
با راه اندازی خط تولید جدید  افزود: 
اشتغالزایی  هم  دیگر  نفر   ۱۰۰ برای 
خواهد شد. رییس اداره صنعت، معدن 
نیز گفت: ۸۳2  مینودشت  تجارت  و 
نفر در ۳2 واحد تولیدی صنعتی فعال 
این شهرستان مشغول به کار هستند. 
علی تجری افزود: علاوه بر واحدهای 
فعال، سه واحد تولیدی مینودشت با 
۳۰ درصد ظرفیت کار می کنند و سه 
به دلیل مشکلات مختلف  نیز  واحد 

غیرفعال هستند.



6www.golshanemehr.ir2297 اطلاع رسانی/ خبر   شنبه 8آبان ماه 1400/ سال بیست و سوم / شماره 

 

آگهی اختصاصی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 
آئین نامه اجرائی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی

 و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۱2۰۰۸۰۰22۴۱ تاریخ ۱۴۰۰/۰۷/۱2 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی شهرستان 
آق قلا پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۱2۰۰۸۰۰۰۰۰۴ تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای 
عبدالرزاق کسلخه فرزند عبدالعزیز به شماره شناسنامه ۷۰۰۴ کد ملی  ۴۹۷۹۱۱۰۳۸۱ صادره از 
آق قلا در ششدانگ یک قطعه زمین  با بنای احداثی به مساحت 2۳۰۱.۹۹ مترمربع، در قسمتی 
از ششدانگ باقیمانده پلاک شماره ۳-اصلی واقع در اراضی قریه کسلخه بخش ۷- حوزه ثبتی 
ملک شهرستان آق قلا از سهمی اصلاحات ارضی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: روز شنبه ۱۴۰۰/۰۸/۰۸  تاریخ انتشار نوبت دوم: روز یکشنبه ۱۴۰۰/۰۸/2۳

محمد فندرسکی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک آق قلا  م.الف ۹۱۶۰

آگهی اختصاصی موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

 برابر ماده 3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف
برابر رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۱2۴۸۰۰۰۷۸۸۹ هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی تصرفات مالکانه بلامعارض خانم 
سکینه غلامی بشناسنامه ۳۰۷ کد ملی 2۱2۰۴۵۰۵۹۵ صادره از گرگان فرزند نصرت متقاضی 
کلاسه پرونده ۱۴۰۰۱۱۴۴۱2۴۸۰۰۰2۰۱ در ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده است بمساحت ۹2.۴۰ مترمربع از پلاک ۳- اصلی واقع اوزینه بخش ۳ حوزه ثبت ناحیه 2 
گرگان طبق رای صادره حکایت از تصرفات متقاضی دارد. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله پانزده روز آگهی می شود از این رو اشخاصی که نسبت به رای صادره فوق الذکر 
اعتراض داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی بمدت دو ماه اعتراض خود را با ذکر 
شماره پرونده به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
به مرجع ثبتی، دادخواست خود را به مرجع ذیصلاح قضائی تقدیم و گواهی تقدیم دادخواست 

را به این اداره ارائه نمایند.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۸/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۸/2۴
حجت الله تجری- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو گرگان م.الف ۹۱۶۴

آگهی اختصاصی موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر ماده 3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف
برابر رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۱2۴۸۰۰۰۷۹۶۹ هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی تصرفات مالکانه بلامعارض آقای 
حسن خمر بشناسنامه 2۱۱۰۱۷۳۹۴۷ کد ملی 2۱۱۰۱۷۳۹۴۷ صادره از گرگان فرزند سلطانعلی 
متقاضی کلاسه پرونده ۱۴۰۰۱۱۴۴۱2۴۸۰۰۰۱۷۷ در ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده است بمساحت ۱۰۰ مترمربع از پلاک ۱۷- اصلی واقع جلین علیا بخش ۳ حوزه ثبت 
ناحیه 2 گرگان طبق رای صادره حکایت از تصرفات متقاضی دارد. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله پانزده روز آگهی می شود از این رو اشخاصی که نسبت به رای صادره 
فوق الذکر اعتراض داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی بمدت دو ماه اعتراض خود 
را با ذکر شماره پرونده به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض به مرجع ثبتی، دادخواست خود را به مرجع ذیصلاح قضائی تقدیم و گواهی تقدیم 

دادخواست را به این اداره ارائه نمایند.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۸/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۸/2۴
حجت الله تجری- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو گرگان م.الف ۹۱۶۶

آگهی اختصاصی موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت
 ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

 برابر ماده 3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف
برابر رای شماره ۱۳۹۸۶۰۳۱2۰۰۱۰۱۴۹۷۹ و رای اصلاحی ۱۴۰۰۶۰۳۱2۴۸۰۰۰۷۵۷۱ هیئت 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی تصرفات مالکانه بلامعارض آقای قربانعلی عظیمی فرد بشناسنامه ۹۹۵ کد ملی 
۳۶۷2۳۹۷2۶۱ صادره از زابل فرزند ابراهیم متقاضی کلاسه پرونده ۱۳۹۶۱۱۴۴۱2۰۰۱۰۰۱۴۰۳ 
در ششدانگ اعیانی یکباب ساختمان بانضمام ۴.۵ دانگ مشاع از ششدانگ عرصه که مابقی آن 
وقف است بمساحت ۵۳۱.۵۵ مترمربع از ۷۰- اصلی واقع در اراضی آلوکلاته بخش ۳ حوزه 
ثبت ناحیه 2 گرگان طبق رای صادره حکایت از تصرفات متقاضی دارد. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله پانزده روز آگهی می شود از این رو اشخاصی که نسبت به رای صادره 
فوق الذکر اعتراض داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی بمدت دو ماه اعتراض خود 
را با ذکر شماره پرونده به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض به مرجع ثبتی، دادخواست خود را به مرجع ذیصلاح قضائی تقدیم و گواهی تقدیم 

دادخواست را به این اداره ارائه نمایند.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۸/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۸/2۴
حجت الله تجری- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو گرگان م.الف ۹۱۶۸

آگهی اختصاصی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 
آئین نامه اجرائی قانون تعیین تکلیف وضعیت
 ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۱2۰۰۸۰۰22۴۰ تاریخ ۱۴۰۰/۰۷/۱2 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی شهرستان 
آق قلا پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۱2۰۰۸۰۰۰۳۴۴ تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای 
محمددوردی وجدانی فر فرزند رجب محمد به شماره شناسنامه 2۰۷۷ کد ملی  ۴۹۷۹۰۶۰۸۹۷ 
صادره از آق قلا در ششدانگ یک قطعه زمین  با بنای احداثی به مساحت ۶2.۹۴ مترمربع، در 
قسمتی از ششدانگ باقیمانده پلاک شماره ۳۶۶- فرعی از ۱- اصلی واقع در اراضی آق قلا 
بخش ۷- حوزه ثبتی ملک شهرستان آق قلا از سهمی حاج محمد سلاق احد از ورثه مشدقلی 
سلاق محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: روز شنبه ۱۴۰۰/۰۸/۰۸  تاریخ انتشار نوبت دوم: روز یکشنبه ۱۴۰۰/۰۸/2۳

محمد فندرسکی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک آق قلا  م.الف ۹۱۷۰

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی – سری هفتم سال 1۴۰۰

در اجرای ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و 
ماده ۱۳ – آئین نامه اجرایی قانون مزبور مقرر می دارد که پرونده هایی که به موجب آراء هیات 
محترم مستقر در ثبت اسناد و املاک رامیان منجر به صدور رأی جهت صدور سند مالکیت گردیده 

اند در دو نوبت و به شرح ذیل آگهی می شود:
۱-رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۱2۰۱۰۰۰۰۶۰۵  پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۱2۰۱۰۰۰۰۰2۵   تصرفات 
مفروزی و مالکانه آقای میلاد صیادی فرزند اصغر به شماره کدملی ۶2۴۰۰2۰2۷۳  دائر بر صدور 
سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت  ۱۸۶/۳۵  متر مربع  در قسمتی 
از پلاک شماره  ۵۳۶2  فرعی از ۱- اصلی  واقع در بخش ۸ حوزه ثبتی ملک رامیان  که انتقال 
ملک بلاواسطه از مالک رسمی  آقای محمد متین. در صورتی که اشخاص ذی نفع به آراء اعلام 
شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار آگهی و در روستا ها از تاریخ الصاق در محل تا دو 
ماه اعتراض خود را کتبا با ذکر کلاسه پرونده  به اداره ثبت اسناد و املاک رامیان تسلیم و رسید اخذ 
نمایند، معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه 
عمومی محل نمایند و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت اسناد و املاک رامیان تحویل دهد. 
در این صورت اقدامات ثبت ، موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است. در صورت عدم وصول 
اعتراض این اداره وفق مقررات مبادرت به صدور سند مالکیت خواهد نمود. صدور سند مالکیت 

جدید مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۸/۰۸  ) شنبه(  تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۸/2۴ )دوشنبه( 

هادی عطایی مقدم- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رامیان م الف ۹۱۹۴ 

آگهي هاي ثبتي

خبر

انهدام باند
 صیادان غیرمجاز

 

رییس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان 
ترکمن از انهدام گروه صیادان غیرمجاز پرندگان 
بهله پرنده  شکاری و همچنین تحویل یک 
سارگپه مصدوم به محیط بانان این شهرستان 
خبر داد. علی بیانی اظهار داشت: این سارگپه 
از ناحیه چنگال و بال راست دچار مصدومیت 
شده بود که توسط یکی از روستانشیان منطقه 
به محیط بانان تحویل شد. وی بیان کرد: این 
پرنده پس از ثبت اطلاعات مورفولوژیکی 
و بیومتری به اداره امور حیات وحش اداره 
کل محیط زیست استان انتقال یافت. بیانی 
اعلام کرد: با هدف ارتقای سطح مشارکت 
و تشویق شهروندان برای کمک به حیات 
این  که  حامیانی  و  دوستداران  از  وحش 
تحویل  به محیط زیست  را  پرندگان  گونه 
اداره  رییس  شود.  می  قدردانی  دهند،  می 
حفاظت محیط زیست بندرترکمن در ادامه 
از  موتورسیکلت  دستگاه  یک  کشف  به 
متخلفان حوزه زنده گیری پرندگان شکاری 
خبر داد و گفت:  متخلفان پس از مواجهه با 
محیط بانان، یک دستگاه موتورسیکلت، 2 
قطعه کبوتر طعمه و یک شبچه را در منطقه 

رها کرده و متواری شدند. 

 بهره برداری از یک حلقه چاه آب شرب
مدیر امور آب و فاضلاب گرگان گفت: 
تامین  راستای  در  قرق   ۴ شماره  چاه 
منابع  به  شرب  آب  کمبود  از  بخشی 
تامین   شهرستان گرگان اضافه شده و 
وارد مدار بهره برداری قرار گرفت.  به 
گزارش روابط عمومی، قربان غلامی با 
اعلام این خبر افزود: در راستای تامین 
ارائه  و  شرب  آب  کمبود  از  بخشی 
خدمات پایدار به مشترکین فهیم مرکز 
استان چاه آب شرب شماره ۴ قرق با 
حمایت های مدیر عامل شرکت وارد  
مدیر  گرفت.   قرار  برداری  بهره  مدار 
دیگر  از  گرگان  فاضلاب  و  آب  امور 
بهره  راستای  در  امور  این  اقدامات 
عملیات  اجرای  فوق   چاه  از  برداری 
با  متر   ۱۳۰۰ طول  به  انتقال  خط 
و  کرد  بیان  چدن  جنس  از  قطر۴۰۰ 
افزود: هزینه اجرایی این پروژه از محل 
شده  سال۱۴۰۰تامین  تنش  اعتبارات 

است. غلامی اظهار داشت: چاه فوق با 
دبی 2۵لیتر بر ثانیه جهت ارائه خدمات 
پایدار و  تامین آب شرب جمعیتی بالغ 
شهروندان  از  نفر   ۵۰۰ و  ۷هزار  بر  
قرار  برداری  بهره  مدار  وارد  شهر  این 
فاضلاب  و  آب  امور  مدیر  گرفت. 

به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  گرگان 
نزولات  شدید  کاهش  و  خشکسالی 
جوی طی سالهای گذشته و سال جاری 
که منجر به کاهش سطح سفرهای زیر 
علی  و  شده  گرگان  دشت  در  زمینی 
رغم تمام اقدامات انجام شده  مشترکین 

برخورداری  جهت  استان  مرکز  فهیم 
تمام  در  پایدار  و  از  آب شرب سالم 
ساعات شبانه روز باید از مصارف غیر 
با مدیریت  تا  نمایند  ضرور خودداری 
شرب  آب  از  استفاده  امکان  صحیح 
برای خود و همه شهروندان را فراهم 
آورند. وی در ادامه از همه مشترکان در 
شهر و روستاهای مرکز استان خواست 
مصارف  هرگونه  مشاهده  صورت  در 
غیر متعارف، غیرمجاز و شکستگی در 
رفت  هدر  به  منجر  که  عمومی  معابر 
 ۱22 سامانه  با  را  مراتب  میشود  آب 
امور  این  اتفاقات  و  حوادث  واحد  و 
یادآور  پایان  در  غلامی  نمایند.  اعلام 
شد:  ۷حلقه چاه آب شرب  دیگر از  
در   ۱۴۰۰ سال  تنش   اعتبارات  محل 
حال حفاری و یا راه اندازی می باشد 
به  سالجاری  پایان   تا  امیدواریم  که 

بهره برداری برسد.

گلستان قهرمان مسابقات
 والیبال ساحلی کشور شد

 مسابقات قهرمانی والیبال ساحلی رده های 
مختلف سنی پسران، در مشهد با قهرمانی 
تیم گلستان در رده زیر 22 سال پایان یافت.  
مسابقات والیبال ساحلی قهرمانی کشور در 
رده های مختلف سنی از ۱۸ مهرماه در رده 
زیر ۱۴ سال در مشهد آغاز شد و امروز با 
معرفی تیم قهرمان در رده زیر 22 سال به 
پایان رسید. در رقابت  نهایی رده زیر 22 
سال تیم های یزد با بازی محفوظی و مهری 
و استان گلستان با بازی یمرلی و کمی 

به مصاف هم رفتند که نماینده گلستان با 
پیروزی 2  بر صفر به مقام قهرمانی دست 
یافت و تیم یزد نایب قهرمان شد. همچنین 
تیم گیلان متشکل از اکبری و روشن قلب 
در دیدار رده بندی با شکست 2 بر صفر 
خراسان شمالی با حضور عاملی و ارجمند 
سرپرست  آورد.  دست  به  را  سوم  مقام 
کمیته والیبال ساحلی هیات والیبال خراسان 
رضوی گفت: مسابقات والیبال ساحلی 
با حضور  زیر 22 سال  پسران  قهرمانی 

رودپارک  ورزشی  مجموعه  در  تیم   ۱۹
خراسان  نمایندگان  و  شد  انجام  مشهد 
رضوی با وجود بازی قابل قبول نتوانستند 
به جمع هشت تیم برتر راه یابند. . نوید 
زنده روحیان افزود: با این حال خراسان 
رضوی که تاکنون در رده بندی یا همان 
رنکینگ والیبال ساحلی فدراسیون والیبال 
هیچ جایگاهی نداشت توانست با حضور 
قابل قبول در این رقابتها رده ههتم رنگینگ 

والیبال ساحلی را کسب کند.
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انتقاد عضو کمیسیون 
کشاورزی مجلس به قیمت

 خرید تضمینی گندم

نماینده مردم علی آبادکتول و عضو کمیسیون 
کشاورزی مجلس شورای اسلامی نسبت به 
قیمت خرید تضمینی گندم در کشور انتقاد کرد 
و گفت: این رقم باید افزایش یابد. رحمت الله 
قراردادی  کشت  خصوص  در  نوروزی 
گندم کشور اظهار کرد: مساله گندم به امنیت 
غذایی ما برمی گردد و ما باید کشاورزی را 
متحول کنیم تا بتوانیم خودکفا شویم. نماینده 
اسلامی  شورای  مجلس  در  آبادکتول  علی 
افزود: کشت گندم در کشور ما به صورت 
سنتی انجام می شود و عملکرد برداشت در 
هر هکتار به طور متوسط سه الی چهار تن 
در هکتار است که عملکرد مناسبی نیست 
و لازم است با همت نیروهای متخصص و 
جوان کشور راندمان تولید را بالا ببریم. وی 
با بیان اینکه ۶ تا هشت میلیون تن گندم به 
کشور وارد می کنیم، افزود: از هرجای دنیا که 
به کشور وارد کنیم بیش از ۱۰ هزار تومان در 
هر کیلوگرم هزینه خواهد داشت و این در 
حالی است که قیمت خرید تضمینی گندم در 
کشور هفت هزار و ۵۰۰ تومان است و من 
معتقد هستم قیمت باید بیشتر باشد. نوروزی 
ادامه داد: هرچند قیمت خرید تضمینی گندم 
نسبت به سال گذشته که پنج هزار تومان بود 
افزایش داشته اما با توجه به هزینه های کاشت، 
داشت و برداشت و تورم جامعه قیمت خرید 
کم است. نماینده علی آبادکتول در مجلس 
شورای اسلامی با تاکید بر اینکه بودجه بخش 
کشاورزی در چند سال اخیر به خوبی بسته 
شده و این امر حاصل خرد جمعی و استفاده از 
یافته های علمی متخصصان است. وی افزود: 
تا امروز 2۰ درصد این بودجه تخصیص یافته 

و امیدواریم مابقی آن محقق شود.

امسال بارش های پاییزی 
گنبدکاووس ۲ برابر شد

واقع  گنبدکاووس  هواشناسی  اداره  رییس 
بارش های  گلستان، مجموع  استان  درشرق 
پاییزی این شهرستان با اقلیم خشک و نیمه 
بیابانی را از ابتدای سال آبی جاری ) مهر تا 
۶ آبان( را ۶۱.۶ میلی متر اعلام کرد و گفت: 
بامدت مشابه  مقایسه  بارش در  این حجم 
افزایش داشته است.  سال قبل ۱۰۳ درصد 
منصور فرشاد اظهار داشت: بارش های سال 
آبی امسال در مقایسه با دوره آماری 2۵ ساله 
که  دارد  رشد  درصد   ۵۵ نیز  گنبدکاووس 
درصورت استمرار این بارش ها، سالی زراعی 
خوبی برای کشاورزان این منطقه در پیش 
خواهد بود. وی به بارش باران سه شنبه شب 
هفته گذشته تا ظهر چهارشنبه در گنبدکاووس 
اشاره کرد و گفت: دراین بازه زمانی حدود ۱۱ 
میلی متر بارش بارید که تا حدودی شرایط را 
برای کشت زراعت پاییزه بویژه در اراضی دیم 

مناطق میانی این شهرستان فراهم کرد. 

خزر تاخراسان درانتظار سوت قطار
اعظم محبی- پروژه ریلی گرگان- مشهد 
به  سال ها  و  شده  زنی  کلنگ   ۸۹ سال 
مانده،لذا  کاغذ  روی  مختلف  بهانه های 
اهالی گلستان و خراسان از دولت جهادی 
تحقق این وعده را خواستار هستند، وعده 
ای که آثار مثبت بسیاری دارد.برخورداری 
حوزه  در  متعدد  پتانسیل های  از  گلستان 
ظرفیت های  وجود  همچنین  و  خدمات 
بزرگ گردشگری در کنار واقع شدن در 
و  کشور  شرق  به  غرب  ترانزیتی  مسیر 
مشترک  کشورهای  به  مرزی  دسترسی 
از  یکی  به  را  شمالی  استان  این  المنافع، 
مناطق مهم کشور تبدیل کرده است.همه 
این ویژگی ها سبب شده تا توسعه راه ها و 
مسیرهای تجاری و گردشگری به عنوان 
یک شرط مهم در تحقق توسعه مد نظر 
مسئولان و کارشناسان قرار گیرد.بیش از ۱۰ 
سال است مدیران اجرایی کشور با در نظر 
گرفتن این پتانسیل ها طرح راه اندازی مسیر 
ریلی گرگان - مشهد را در یکی از سفرهای 
استانی به گرگان مطرح کردند تا با کامل 
شدن مسیر ریلی شمال- مشهد زمینه توسعه 
فعالیت های گردشگری و افزایش تبادلات 
ساخت  شود.  فراهم  ریلی  مسیر  از  کالا 
این مسیر ریلی از سال ۱۳۸۹ آغاز ولی با 
وجود کلنگ زنی چندباره به دلایل مختلف 
متوقف شد. براساس برآورد مدیران پروژه 
این مسیر ظرفیت حمل بار تا ۱.۶ میلیون تن 
و ظرفیت جابجایی سالانه تا چهار میلیون 
مسافر را دارد.ایمن بودن مسیر ریلی، کم 
هزینه بودن جابجایی نسبت به مسیرهای 
هوایی و جاده ای و انتقال آسان کالا از جمله 
مزیت های این دالان تجاری بوده که لازم 
است، متولیان، اجرای آن را پیگیری کنند.

این  شدن  مطرح  نخست  سال های  در 
با  توانستند  کشور  اجرایی  مدیران  پروژه 
یک شرکت چینی برای اجرای آن به توافق 
برسند اما تشدید تحریم های مالی سبب شد 
سرمایه گذاران چینی این پروژه، نسبت به 
اجرای آن دچار مشکل شوند.طی این مدت 
برخی از شرکت های بزرگ عمرانی کشور 
هم پیشنهاداتی برای تأمین بخشی از سرمایه 
گذاری مورد نیاز این پروژه مطرح کردند 
اما تاکنون این پروژه ابتر مانده و در حوزه 

اجرایی هیچ گامی برداشته نشده است.

برنامه زمانی ۵ ساله پیش بینی شده است
جمهور  رؤسای  متعدد  سفرهای  طی 
گلستان  به  شهرسازی  و  راه  وزرای  و 
شد  نظر  اظهار  پروژه  این  خصوص  در 
بار  چندین  پروژه  این  اینکه  علیرغم  و 
باز نشده  اما گره های آن  کلنگ زنی شده 
است.وزیر راه و شهرسازی وقت در سفر 
به گلستان در اسفندماه ۹۹ در خصوص 
این پروژه گفت: راه آهن گرگان- مشهد 
به  پروژه مهمی است که تلاش کرده ایم 
همراه پروژه های بزرگی که آثار اجتماعی 
قابل ملاحظه ای در کشور دارند در اولویت 
قرار بگیرد. محمد اسلامی با بیان اینکه اعتبار 
این پروژه از بازار سرمایه تأمین خواهد شد، 
توضیح داد: هم اکنون وارد مسائل حقوقی 
و مالی این پروژه شده ایم که امیدواریم با 
عملیات  پیمانکار،  جذب  برای  فراخوان 
اجرایی آن آغاز شود.وزیر راه و شهرسازی 

گفت: این پروژه پنج ساله بوده و اگر وقفه 
مالی ایجاد نشود در موعد مقرر تحویل داده 

خواهد شد.

ظرفیت جابجایی ۳ میلیون مسافر در سال
اما از زمان اعلام این مباحث تاکنون اقدامی 
در مورد این پروژه روی نداده است.مدیرکل 
این خصوص  راه آهن شمال شرق 2 در 
جزو  راه آهن  احداث  پروژه های  گفت: 
پروژه های معاونت ساخت و توسعه راه ها 
بوده و ما بهره بردار هستیم.محسن اعتماد 
افزود: ما پیگیر پروژه راه آهن گرگان- مشهد 

بوده و چندین بار برای آن جلسه گذاشتیم 
و از مشاور طرح، مدیر پروژه و معاونت 
ساخت راه ها برای رفع موانع آن دعوت 
کرده ایم تا زودتر عملیات اجرایی آن آغاز 
شود.وی بیان کرد: این مسیر ریلی بسیار 
حائز اهمیت بوده و سالیانه مسافران زیادی 
در مسیر گرگان به مشهد هستند که می توانند 
از این راه استفاده کنند.اعتماد اضافه کرد: 
برآورد شده سالیانه سه میلیون نفر توسط این 
مسیر جابجا شوند.مدیرکل راه آهن شمال 
شرق 2 گفت: هم اکنون مردم با خودرو و 
هواپیما به مشهد مقدس سفر می کنند و با 
احداث مسیر ریلی بسیاری از مشکلات 
برطرف خواهد شد.وی با بیان اینکه امروزه 
برای همه روشن است،  آهن  راه  مزایای 
ادامه داد: راه آهن یک بیستم جاده، آلاینده 
سوختی و محیط زیستی دارد و از لحاظ 
نیست. مقایسه  قابل  جاده  با  هم  ایمنی 

اعتماد با اشاره به اینکه راه آهن یک هفتم 
اضافه  می کند،  مصرف  سوخت  جاده 
کرد: فضایی که خط ریلی اشغال می کند 
محدود بوده و با چند متر فضا هم می توان 
راه آهن ایجاد کرد.وی با توضیح اینکه در 
استان های شمالی که تراکم جمعیت زیاد 
مردم  افزود:  است،  مفید  آهن  راه  است 
شرق گلستان شامل شهرستان هایی کلاله، 
مراوه تپه رامیان، آزادشهر و علی آبادکتول 
با  و  هستند  محروم  آهن  راه  نعمت  از 
احداث این خط می توانند برای تردد بین 

شهری از آن استفاده کنند.

اسناد فنی پروژه آماده است
تردد  امر  این  تحقق  کرد:  اظهار  اعتماد 
مردم  داده و دسترسی  را کاهش  جاده ای 
را تسهیل می کند و آنها می توانند ارزان تر 
پروژه  این  کرد:  بیان  کنند.وی  مسافرت 
توجیه اقتصادی داشته و از سال ۸۹ ردیف 
اعتباری گرفته ولی هنوز عملیاتی نشده 
سال  یک  در  اینکه  بیان  با  است.اعتماد 
گذشته پیگیری های زیادی برای این پروژه 
انجام داده ایم، گفت: مشکل فنی زیادی در 
خروج ایستگاه گرگان به دلیل تأسیسات 
بالا در مسیر اتوبان گرگان- آق قلا وجود 

با  و  راهکار خلاقانه  با  را  آن  که  داشت 
کمترین هزینه و معارض اجرایی می کنیم.

وی گفت: از کمیته فنی راه آهن کشور هم 
موافقت آن گرفته شده است و اسناد فنی 
و برآورد این پروژه توسط شرکت توسعه 
راه ها انجام و هم اکنون آماده رفتن به مناقصه 
و انتخاب پیمانکار است.اعتماد اضافه کرد: 
آستان قدس هم اعلام آمادگی کرده تا با یک 
شرکت خارجی این پروژه را اجرا کند و این 
امر مستلزم آن است که مسئولان استانی 
همدل و همزبان با ادبیات واحد این پروژه 
برنامه های  اولویت  در  تا  کنند  مطالبه  را 
نمایندگان  افزود:  گیرد.وی  قرار  دولت 
استان، استاندار و نماینده ولی فقیه و مردم 
باید آن را مطالبه کنند تا همه از این موهبت 

بهره مند شوند.

مردم از اجرای پروژه ناامید شده اند
نماینده مردم گرگان و آق قلا در مجلس 
شورای اسلامی گفت: راه آهن گرگان- 
مشهد تا کنون چند بار کلنگ زنی شده و 
برای اجرای آن آغاز نشده  اقدام عملی 
در  افزود:  سنگدوینی  است.رمضانعلی 
جلسه ای که در مجلس به اتفاق نمایندگان 
و  و شمالی  استان های خراسان رضوی 
مازندران با وزیر سابق در این خصوص 
داشتیم بیان شد که به دنبال سرمایه گذار 
هستند.وی بیان کرد: حدود 2۰ کیلومتر از 
این مسیر نقشه برداری و مسیریابی شده و 
باید به دنبال تملک اراضی برای تسهیل در 

روند احداث این جاده باشیم.سنگدوینی 
ناامید  پروژه  این  از  مردم  اینکه  بیان  با 
شده اند، گفت: با روی کار آمدن دولت 
کرد  دنبال خواهیم  را  پروژه  این  جدید 
و پروژه بسیار حائز اهمیت و موضوعی 
مهم است. به گفته وی این مسیر از سمت 
خراسان شمالی در بخش هایی اجرا شده 
کریدور  این  افزود:  سنگدوینی  است. 
دسترسی استان های مازندران و گلستان 
ممکن  خراسان رضوی  به  آسانی  به  را 
خواهد کرد و نیاز به سرمایه گذار داشته و 
با بودجه دولتی نمی توان آن را اجرا کرد. 
وی از اعلام آمادگی ۱۵ درصدی حجم 
قدس خبر  آستان  توسط  سرمایه گذاری 
داد و گفت: اجرای این پروژه با همراهی 

دولت و سرمایه گذار ممکن است.

تحریم مانع اجرای پروژه شد
مدیرکل راه و شهرسازی گلستان هم در 
این خصوص گفت: در خصوص پروژه 
خط راه آهن گرگان - مشهد اتفاق خاصی 
نیفتاده و شرکت ساخت و توسعه راه ها 
به وظایف خود عمل کرده است.حسین 
محبوبی افزود: طرف ایرانی در این پروژه 
مشکلی ندارد و مشکل از سمت شرکت 
چینی است که به دلیل تحریم ها و موانع 
مالی نمی تواند این پروژه را اجرا کند و 
مشابه این طرح که با شرکت های چینی 
در کشور داشته ایم، همه متوقف هستند. 
اعلام  هم  قدس  آستان  کرد:  بیان  وی 
کند  زمینه ورود  این  در  تا  کرد  آمادگی 
به  را  نداده و آن  تاکنون خبر قطعی  اما 
مشخص شدن سهم سرمایه گذار چینی 
کرد:  اضافه  است.محبوبی  کرده  موکول 
مسأله  مشهد،  گرگان-  آهن  راه  مشکل 
بلکه  نیست  وزارتخانه ای  و  استانی 
و  ایران  بین  باید  و  است  مالی  مسأله 
چین حل شود.مدیرکل راه و شهرسازی 
به  قدس  آستان  کرد:  اضافه  گلستان 
و  بوده  چینی  شرکت  کارگزار  عنوان 
برطرف  موانع  و  برداشته  تحریم ها  اگر 
شود پروژه اجرایی خواهد شد.وی بیان 
کرد: برآورد اولیه حجم سرمایه گذاری 
توجه  با  که  بود  تومان  میلیارد  هزار  دو 
به افزایش قیمت ها به بیش از سه هزار 
میلیارد تومان خواهد رسید.محبوبی با رد 
اینکه این پروژه از سمت خراسان شمالی 
آغاز شده است، گفت: این مسیر که در 
آهن  راه  از  بخشی  است  احداث  حال 
پروژه  این  جزو  و  بوده  تهران  مشهد- 
نیست.مدیرکل راه و شهرسازی گلستان 
بیان کرد: پروژه راه آهن گرگان- مشهد 
۴۰۰ کیلومتر طول داشته که 2۰۰ کیلومتر 
است. شده  واقع  گلستان  استان  در  آن 
مشهد  گرگان-  آهن  راه  پروژه  اجرای 
علاوه بر ثمرات اقتصادی، گردشگری و 
توریستی در حفظ محیط زیست هم نقش 
بسزایی خواهد داشت لذا گلستانی ها از 
دولتمردان جهادی انتظار دارند تا با اتکا 
از  بهره مندی  و  داخلی  پتانسیل های  به 
ظرفیت های مالی موجود در بدنه کشور 
مقدمات اجرا و اتمام این خواسته دیرین 
اهالی شمال و خراسان رضوی و شمالی 

را فراهم کنند.

وزیر راه و شهرسازی گفت: راه آهن گرگان- مشهد پروژه مهمی 
است که تلاش کرده ایم به همراه پروژه های بزرگی که آثار 

اجتماعی قابل ملاحظه ای در کشور دارند در اولویت قرار بگیرد. 

www.golshanemehr.com



شنبه 8 آبان ماه 1400/ سال بیست وسوم / شماره 2297

اجتماعي. فرهنگي. سیاسي. اقتصادي. ورزشي
www.golshanemehr.com

 صاحب امتیاز:  احسان مكتبي
maktabi.ehsan48@gmail.com

  مدیرمسوول:  مریم قرآنی
 سردبیر : محمد جواد مكتبی 

 ـطبقه سـوم   ـپاسـاژ قدس   ـخیابان امام خمیني    نشـاني:  گرگان 

 ـ017 تلفكس:  32244302-32241195 

تیم ما اکنون تیم خوبی است و با آمدن دومین بازیكن خارجی شرایط تیم ما بهتر خواهد شد

سرمربی تیم بسکتبال شهرداری گرگان 
مقابل   ۳۹ دقیقه  تا  ما  بازیکنان  گفت: 
خوب  خیلی  کرمان  مس  صنعت 
یک  در  تجربگی  بی  اما  کردند،  بازی 
بازنده باشیم.  تا  دقیقه آخر باعث شد 
هر  البته  داشت:  اظهار  حاتمی  مهران 
هم  ما  و  دارد  باخت  و  برد  مسابقه 
اما از نوع  مشمول این شرایط هستیم 
باختش نصیب ما شد، در صورتی که 
وی  باشیم.  بازی  برنده  می توانستیم 
تاکید کرد: نمی توانم بگویم شاگردانم 
۳۹ دقیقه بد بودند، بلکه بسیار خوب 
غیبت  در خصوص  کردند. وی  بازی 
محمد جمشیدی و تاثیر آن در باخت 
عنوان  کرمان  مس  صنعت  مقابل 
 2 بازی  این  در  اگر  جمشیدی  کرد: 
ما  تیم  می کرد،  بازی  ما  برای  دقیقه 
مشکلی نداشت. سرمربی تیم بسکتبال 

در  شد:  یادآور  گرگان  شهرداری 
خیلی  از  کرمان  مس  صنعت  با  بازی 
می کنم  فکر  و  کردیم  استفاده  جوانان 
برای برخی از آنان شرایطی به وجود 
بزرگان  پای  جا  بخواهند  اگر  که  آمد 

را  پارامترهایی  چه  بگذارند  بسکتبال 
کرد:  تاکید  حاتمی  کنند.  رعایت  باید 
با  و  است  خوبی  تیم  اکنون  ما  تیم 
شرایط  خارجی  بازیکن  دومین  آمدن 
تیم ما بهتر خواهد شد.وی بیان داشت: 

نباید از یاد ببریم که تیم صنعت مس 
از  بلکه  مسابقه  این  در  تنها  نه  کرمان 
بازی  خارجی  بازیکن   2 با  لیگ  اول 
کرد و این تیم در کنار تیم کاله روی 
کاغذ شاید مدعی نبودند، اما حضور 2 
بازیکن خارجی شرایط را تغییر دادند. 
وی در خصوص متمرکز برگزار شدن 
رقابت های لیگ و فشردگی مسابقات 
گفت: با توجه به شرایط کرونا حداقل 
تعداد  به  توجه  با  بسکتبال  رشته  در 
بسیاری  در  که  کمیتش  و  بازیکنان 
می شود،  برگزار  حباب  در  شرایط  از 
چاره ای جز متمرکز بودن وجود ندارد 
و وقتی راهی جز این نیست، نباید در 
اظهار  حاتمی  شود.  بحث  آن  مورد 
کنار  کرونا  که  زمانی  کرد:  امیدواری 
برود برای دور برگشت شانس بیشتری 

برای بازی در زمین خود داریم.

 سرمربی تیم بسكتبال شهرداری گرگان:

خبرمی توانستیم برنده بازی باشیم

برگزار ی۲۰۰ برنامه طی 
هفته بسیج دانش آموزی 

رئیس بسیج دانش آموزی گلستان گفت: در 
هفته بسیج دانش آموزی 2۰۰ برنامه در سراسر 
گلستان پیش بینی شده و ۴۰ ویژه برنامه داریم. 
به گزارش روابط عمومی، محمود علیخانی 
دانش  بسیج  هفته  های  برنامه  کرد:  اظهار 
آموزی از هشت آبان تا ۱۴ آبان ماه برگزار 
می شود. رئیس بسیج دانش آموزی گلستان 
بیان کرد: در این هفته 2۰۰ برنامه در سراسر 
استان پیش بینی شده که ۴۰ ویژه برنامه داریم. 
ایثار و  وی افزود: برنامه ها در حوزه های 
شهادت، علمی آموزشی و مهارتی، رزمایش 
غیره  و  محرومیت زدایی  غیرعامل،  پدافند 
است. طبق گفته علیخانی ۶۰۰ شهید فرهنگی 
و دانش آموز در گلستان داریم که ۱۱۰ نفر آنها 
فرهنگی و بقیه دانش آموز هستند. رئیس بسیج 
دانش آموزی گلستان بیان کرد: از این تعداد 
۵۸ شهید کمتر از ۱۵ سال داریم که به عنوان 
شهید فهمیده گلستان نامگذاری شدند. وی 
اضافه کرد: ۳۸۰ هزار دانش آموز در گلستان 
داریم که همگی تفکر بسیجی داشته و از این 
نفر دارای پرونده بسیجی  تعداد 2۸۰ هزار 
هستند. علیخانی به برخی از برنامه های این 
هفته اشاره کرد و گفت: زنگ ایثار و شهادت، 
برنامه افول شیطان، مسابقه مروارید و صدف، 
معرفی شهید شاخص دانش آموزی، یادواره 
۶۰۰ شهید دانش آموز و فرهنگی، تحلیل و 
تهیه  عطرافشانی،  شهدا،  خانواده  از  تکریم 
گزارش خبری از شهدای اهل سنت و شیعه، 
تولید محتوا استکبارستیزی و بصیرت افزایی، 
مسابقات فرهنگی در مدارس، اردوی فرهنگی 
تفریحی دانش آموزی در اردوگاه های سراسر 
استان و بازدید از مراکز رشد و پارک علم و 
فناوری از جمله این برنامه ها است. وی بیان 
کرد: پویش همکلاسی مهربان را راه اندازی 
کرده و در آن به دانش آموزان نیازمند کمک 
می کنیم و تاکنون ۴۰ هزار بسته حمایتی شامل 
معیشتی،  های  بسته  لوازم التحریر،  پوشاک، 
تبلت، کیف و کفش بین آنها توزیع شده است. 
رئیس بسیج دانش آموزی گلستان گفت: این 
رزمایش به نهضت خدمات مومنانه تبدیل 
شده که در آن به خدمات پزشکی و درمانی 

در مدارس می پردازیم .
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مدیریت آب کشور به رویکرد 
جدید و چند بعدی نیاز دارد

 رییس دانشگاه کشاورزی و منابع طبیعی 
گرگان گفت: امروز آب با چالش های 
ایران  بسیار زیادی در دنیا و از جمله 
نیازمند  آن  مدیریت  که  است  مواجه 
رویکرد جدید است و باید چند بعدی 
باشد. به گزارش ایرنا،  علی نجفی نژاد 

در بیستمین کنفرانس هیدرولیک ایران به 
میزبانی این دانشگاه به صورت مجازی 
افزود: مدیریت آب، برداشت، مصرف، 
کلیدی  العاده  فوق  موضوع  آن  انتقال 
است و توسعه ای اتفاق نمی افتد مگر 
این که به مساله آب توجه ویژه شود. 
این  بر  امر  محققان  اظهارداشت:  وی 
باورند که با نگاه تک بعدی نمی توان 
موضوع آب را که متنوع و گسترده است 
حل کرد چرا که به این مساله باید چند 
بعدی نگریسته شود. وی ادامه داد: آمارها 
بیشتری  نشان می دهد سرمایه گذاری 
جمله  از  آب  مدیریت  موضوع  روی 
در حوزه مهندسی رودخانه ها صورت 
که  این  به  اشاره  با  نژاد  نجفی  گیرد. 
تلاش در مدیریت موضوع آب از نگاه 
تک بعدی در حال تغییر به سمت چند 
بعدی بوده است، یادآور شد: این نگاه 
از سال 2۰۰۰ میلادی در بعد ادبیاتی آن 
آغاز شده و از سال 2۰۱۰ میلادی هم در 
کتاب، کنفرانس ها و تحقیقات افزایش 

یافته است. رییس دانشگاه کشاورزی و 
منابع طبیعی گرگان ادامه داد: امروز اگر 
این  می خواهیم میزان موفقیت را در 
خصوص افزایش دهیم باید موضوع و 
چالش های آب را تغییر داده و نگاه بین 
رشته ای و فرا رشته ای را گسترش دهیم. 
وی اضافه کرد: می طلبد که تلفیق آب 
با جامعه شناسی پیوند پر رنگ خورده 
و چالش های آن از جمله برداشت بی 
زمینی، موضوع جامعه شناسانه،  رویه 
اقتصادی ، فرهنگی و اجتماعی آن مورد 
بررسی قرار گیرد. رییس دانشگاه علوم 
کشاورزی و منابع طبیعی گرگان بیان 
کرد : پیشنهاد می شود انجمن هیدرولیک 
ایران که بسیار قوی و فعال در جامعه 
علمی کشور در این حوزه است پیشقدم 
در حل آن با رویکرد تلفیقی و با بهره 
گیری از محققان و کارشناسان استفاده 
کند. نجفی نژاد بر فعال کردن کارگروه 
مشترک بین رشته ای برای موفقیت در 
حل چالش های این بخش تاکید و اضافه 

کرد: امروز توجه به مهندسی رودخانه 
بسیار مهم است چون سالانه اعتبارات 
زیاری توسط وزارت نیرو برای انجام 
این مهم با اجرای طرح هایی از جمله 
دیواره سازی با رویکرد مهندسی سازه 
انجام می گیرد. وی با اشاره به این که 
جای مهندسی رودخانه با پوشش گیاهی 
خالی است، افزود: باید این موضوع در 
سرفصل درسی رشته های دانشگاهی 
از جمله مهندسی عمران طراحی شده و 
در نظام مهندسی و پیمانکاری و سازمان 
برنامه و بودجه دیده شود. به تاکید وی 
با تغییر رویکرد و نگاه مدیریتی در حل 
می  رودخانه  مهندسی  های  چالش 
توان شاهد رودخانه مناسب و حفظ 
اکوسیستم باشیم.وی از وزارت نیرو 
خواست بخشی از فعالیت های خود 
را در مهندسی رودخانه ها با کمک 
دانشگاه و انجمن هیدرولیک ایران به 
طرح آزمایشی اجرا کند تا نتیجه آن 

را گسترش دهد. 

هفته نخست مسابقات اسبدوانی گنبد برگزار شد
کورس  مسابقات  جدید  فصل  اوّل  هفته  نخست  روز 
اسبدوانی پاییزه گنبدکاووس با شرکت ۴۷ راس اسب 
از نژادهای ترکمن، تروبرد و دوخون در پنج دور هزار 
متری بدون حضور تماشاگر در مجموعه سوارکاری این 
شهرستان برگزار شد. در دور اول روز نخست فصل جدید 
مسابقات اسبدوانی گنبدکاووس، اسب های 2 ساله نژاد 
ترکمن )maiden( با هم به رقابت پرداختند که اسب 
"صولت خان سلام"، زودتر از دیگر اسب ها از خط پایان 
عبور کرد و اول شد و اسب های "خان ناز خان" و "جانا 
وحدانی" به ترتیب دوم و سوم شدند. در دور دوم که 

ویژه اسب های 2 ساله نژاد تروبرد )maiden( برگزار 
شد، اسب "اچ آر کی" اول شد و اسب های "آناتیس" و 
"آلکس مورگان" به ترتیب دوم و سوم شدند. رقابت در 
دور سوم میان اسب های بیش از سه سال نژاد دوخون 
)maiden( برگزار شد که در پایان اسب "کاسپین هج" 
با پیشی گرفتن از دیگر رقبا اول شد و اسب های "شلاله" 
و "آنایار" به ترتیب مقام دوم و سوم را کسب کردند. در 
دور چهارم روز نخست هفته اول مسابقات سوارکاری 
از سه سال  بیش  اسب های  ویژه  که  نیز  گنبدکاووس 
نژاد تروبرد کلاس چهار برگزار شد، اسب "ال پرادو" 

سریع تر از خط پایان گذشت و در جایگاه نخست قرار 
گرفت و اسب های "مارشال" و "چاماچو" به ترتیب رتبه 
دوم و سوم را از آن خود کردند. در دور پنجم و پایانی 
این مسابقات نیز اسب های بیش از سه سال نژاد تروبرد 
)maiden( با هم به رقابت پرداختند که اسب "فرناندو" 
اول شد و اسب های "ادن لاین" و "سلوینیا" به ترتیب 
دوم و سوم شدند. برگزار کنندگان روز نخست هفته 
اول مسابقات اسبدوانی گنبدکاووس یک میلیارد و ۴۱۷ 
میلیون و ۵۰۰ هزار ریال جایزه نقدی به مالکان، مربیان و 

چابکسواران اسب های اول تا سوم پرداخت کردند.


